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105 ANGELES, CALIFORNIA, FRIDAY, AUGDST 6, 1971
| 9130 A.M.

THE COURT: All right. Wa will go ahead how,
_ Pacple against Grogan. pefendant is here and both
ceunspl ares here, h

and X gucu ve will bring in the jury, righﬁ in

1. ;30!:'8; shﬂr’.ffa

THE BA‘I&IM: Yesn, sln, ‘
THE COURT: And we will go right ahead,
{rhe following proceedings were had
4n opan court in the presence bt the
Juryt) .
THE -QOGRT: Now we have al.l of oux :agnlar jurors plus
the three alternates.

80 you may call your next witness..

fy mwx QUANT,
ca].lgd as a witneup?by tha Paopla, testified as follows:

.1’

'I.‘R& nqugen: Righh ovar here, lady.
?'
. *Nw, the fi,rst t'.hing yoiz a0, ;please, raise your

?

4»1 !‘

'righe hand and He: hrom. SRRRE “".‘_:, -

THE CLERR: 'fou ﬂQ uolar;nly’awenr the testimony you will.
give in the cauge now pandinq bafom thisx court shall be th-
truth, the whole truth and’ nothing Byt the truth, so help you
Gad? -

THE WITRESS: Ves,

THE cz:ﬁmc; - thank you, rma‘am.
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Will wou take the stand and be seated,
THE COURT: 8Sit right here if vou will, ladyy‘yléasa.
THE WITNESS: Thank yow. = |
TS éQﬁEwa ¥When you talk; when the attorney asks you

questions, you talk in here. RKeep your wolce up because all

‘of the jurors must hear everything you say.

You talk in there just like a telephone,

THE WITMESS: Oh, close? '
THE COURT: all right. That's right.

| How, tell us your hame.
THE WITRESS: Dawn Quant. | _
THE CLERK: Will you gpell your first ana'last'namas;

please. ; -

THE WITNE5S: D-a-w-n, last name Q-u<a-n-i.
THE CLERX; Thank you. '

§

¢ § * "DIRECT EXAMINATION

BY MR. RATZ: | ' |
»Q;-ht'ga“nwlcan-ypu-sae~ma avnr herErfrom over that

tele;hone? ‘}l€; 1:€f ?,F RO g ; itu

. A YQSQ :‘ ¢ ’4{" f|" ‘5.’_"'1
B} .'\.:" e [
P

0 Dawn, X the‘talked'with you on several occasions,
and you tend to~t?1§ﬂyeryfqg%?§1¥q.{ﬁpﬁ,your mmnd_moves mach
faster than mine. So will you just kind of slow down -~

A Yas. "

1] | ~- and listaen ta thL queotion and then answar
very cléarly and vary slowly. »

fould you do thaty
A Yes.f,
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hll rigﬁt. Do you work some place?
?ﬂﬂr I do. ’

fhaxe dp youiwqrh? *;j ?5 ;Yf

I'work at Space Lahs 4in Canéga Park.

In some form of fabiication or assenmbly?
”‘{ u'i ;:.41

No, elacﬁrnnius.

Juat-Tegular]eléctronic Work, and chassis.

- Well, actually they are heart units that they use
~ in the hospitals to save pecple’s lives.

ALl right, Mrs. Quant. D¢ you know George Spahn?
Oh, yes.

How long have you known George Spahn?

Vell, since ibout 1941, I guess,

Bince 1940, 1241% |

1940, 1941, somewhere in there,

gsla you,know Ruby Pearl?

Yes,

How long have you known Ruby Pearl?

‘Since 1943, I'm sure. ,
" Are you friends with Gecrge and Ruby?

Yes.

How would you characterlze your relationship with

Geoxrge and Ruby?

A

frien&s.

R

A

Well, about as close as they can be, I guess,

All right. Do you still continue to sea George and |

Ruby whenever you can?

Uh, YEB.
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§2 2 1 | Q Did you know ‘a person by the name of Donald Jerome
. 5 | Shea?
3 A Yes.
s 0 bigd you know him by a nickname?.
5 | 2  Shorty.
6 ‘ o What did you call him? '
7 X\ shorty.
'y Q When did you first meet Shorty?
9 2 About fifteen years ago.
0 | Q where did you meet Shorty?
fh A At the ranch.
2 o) Let ma show you People's 1 fox idantificati‘on, Dawn,
13 A' I'm going to ask you whether you racognizt that
18 | photogx;&fph ag’ repreunting somebody you krow,
.‘ BT Al 1 ¢ lYes. Sho::ty.
15 B l;. & ;-‘be],ieve ?you adiﬂ. Ym‘i p%et Shorty about fifteen
w | Yyears ago? o .
o Ts thatrigher
| B ves. o
20 G Whah was ycur i3:csJ.an:.‘m:axmh.’t.;;:: with Don?
o A Well, best of friends.
22 ¢ pid he know other members of your family?
23 A ¢th, ves,
R O Can you tell us whether or not he visited you at
% | your home? ' o
26 ‘ ‘. a Yes,
] e ' 0 How was he treated by the family and yourself?
. % 1. A - Oh, fine,
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A
Q

Q

v a 1""-
Loy i
o ‘3_‘_ 4‘“
Vie had a g

raat time.
Was he .a{;wair; velcome in:your house?
Qh, you bet.

¥

Did you know Shorty -and see Shorty durlng the

| fifteen-year pericd up until 1969, and in particular August
of 10697 ‘
A,

pid I what?

Did you gee Shorty for an entire fifteen-year

period, over a fifteen-vear perioed?

A

Q

A

O ¥ o B oD ¥ O ¥ O P

Oh, yes, all the time. Every weekend, anyway, and

- dometipes in the evening when I ~would go up.

¥here was it that you met Shorty?

At the ranch.

. wWhat ranch?

Hr., Spahn's ranch in Chatsworth.
Bld you occasion Spahn*s Ranch? |

" 0Oh, yes. It was like home to us,

’i;ilce home o you?
Yes,

Did your family visit Spahn Ranch?

Yes.

What did yvou do up there?

Well, we loved the horseg. We loved Pearl and

George, and the kids that were up there liked Shorty, and Randy

Starr, and Larry Craven, and the kids that came up there,

3

It was just like a home, that is all.
You mean some 6f the cowboys?

Yes, the cowboys:

"
P

- ) CieloDrive.cOmARCHIVES
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- guess.,

| yon. fregquent the ﬁp’ahn Ranch? te -

G Did you ride horses when you visited the Epahn
Ranch?
A Well, Sydney, my daughter, did, and her friends,

but 1 ciic}n't. I have my own horsge at home.

Q I see, im;& you live near Spahkn Ranch?
a Oh,.maybe two, three miles. Two or three wmiles, I

-

P
..‘J’J
oo
LS

‘f

: 4;{* 0¥pr the iaat fiﬁteep geqxs or so, how often would

4 R
T
f 1oy -

Ve . vt .
-

A Well, % uged tq go v{p every Saturday and Sunday

| moxning early, and then in the evening ~= ¢h, last year when
 they didn't have ;t;rmgpoxtation.,—n ngy.husbend was fixing his

Q ¥ho ocut to supper svery night?
A Geoxge and Pearl out to supper every night, and
then we would pick up the groveries and I would take them home,
I wc‘;ulﬁ take Fearl down to her house, and I would .
g0 on homa.
Q How, I take it that you got to know Shorty pretty
well during the fifteen years that you knew him.
Is that correct?
| That iz right.

S ‘

«Q pid you know him to own a matched set of guns?

A Yes,

0 pid you ever have any persconal discussion with him

- in regard to his selling those guns?

A Yag., I love guns, too, nige-looking guns, especi-~

- ally Western guns, and I asked him once if he ever would sell

CieloDrive.cOmARCHIVES




Hhow

1 'them, would he sell them. _Ii‘a said that no, he wouldn't,

. 2 - T gaid if he ever was gci:l.ng to, would he always
3 " let me know first, and he just laughed and said he wouldn't

+ | sell them.
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% I'a 1ittle about -~ £irst wa talked about ny daughtex, she was
2T .

S6ut

g pawn, knowing Shorty as well s you have for the
15 yeara that you have known hix, in your opinion would he evar

- #mell those gquns?

A No., No, they were his prized possession,
Q Now, Dawn, I want to direct your attention to

sometime the latier part of August, following the August 16th

| Spatin Ranch raid, and ask you whether or not you called Spahn

| Ranch?
, A Yas,
0 and Aid yoﬁ talk to somnhody there in the latter

ﬁi’
Fsg""

Tgo Iattar'puxt of August I talked to Shorty.

parhvoﬁ Angnut?

gf“-w : d jusi: f.'nx the :eco:;d ?u m:rt:alking' about Donald

-

L Shaa. thq gantldn@p you idontitind in quplh‘s 1?2

Yes. e w0,
" LR e ‘
9 And did yoid heve & conversation with him at that
-1 tj;M? . * f ‘Z‘ Lt " _;: T‘/:ﬂ
: RIS SR SRR AR AP W
] . Yas, I.ong ona.

Tall us what you talked about.
A Well, ha waz excited ahout the piqtura ﬁu,nas going |

to be in, and we were so glad for him bscani. he was really -~-
2 4

He worked for it. He ¢arned all thia right to any kind of a

| good chance ha got.

And then we talked about Chrimtmas, And I talked

golng away to school. Bha would be gone for a year,
28 |

| 1} Sydney?

CieloDrive.cOmARCHIVES




3.2

10

n o

13

14
15

16

w
fﬁ‘;?'
9 |
w0 ]

ot
23 1

- 25

% .

27

2% |

thera befora she want back tb Paris.

perhaps the witness would answer counsel's cquestion,

-part of August 196%. .

A Sydney.
Q Whare was she going away to?
A fo Pariz. And I said it would be lonesome again

thiz year, and he said he was lonesome too.
And then iﬁ%tha‘meantime T told him we had bought
a ranch up in Idaho and that Sydney and Bruce and my sister
we:e 1a;ving £or thore baﬁoxe -=- she had to be in Holland
arcund tha kBth of Saptembez. That was the £light,
‘, 50 da hoqqht'thq rahch’in the eatly part of '69.
And Sydnay wanﬁed £ e sae, sha cane back in July =~

0 . This is what goﬁ ire teliing him?

A Yes, L

e I don*t whhE ygu?éétgié;éﬁk the background.

A All right, Anyway she waniaa to sse the ranch up

' MR, WEEDMAN: Excuse me, your Honor, I wonder if

¢ BY MR, KATZ: Just téll me what it was that you
and Shorty discussed whsn you called Spahn Ranch in the latter |

A Well, we talked about Sydhey going up to Idaho
and that she had to be back and I was lonéadme, and anyway
we;talkad aliout Christmas and he wanted me to make some candy
for him again this year, And I said ¥ would,

¢ what kind of candy?

A Well, he liked aivinity fudge with nuts in it.
0 -Dlvinity fudge?

A

Yen.
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¢ KL right,
| pid you make fudge for anybody alse?

Yes, MHr. Spahn and Pearl.

9 pid yﬁu u@ke ﬁizfc:ant kinds of fudge?
:fr‘

A Yok, v 47

*

o f.,?ar dedrgu.did you make a special kind of fudge?

'n-r~-?ﬂe;1, Mr, sPahn, ps haq tp have the kind without
the nuts in iﬁnhaﬁause Qt h;s;tpi%h,'anﬁ Shorty kind of wantedn
well, he sald "male nnndy s?v: made him that kind,

2 Had you sade & fudgeffqr hin in the past during

Christmages? TR R T
BT et
A " For Shoxty?
Q Yas, ;
A Oh, yas, He usad t0 love it.

[ ]
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Q Dewri, you wera telling us about a movie that Shoi:i-.y

| was telling you about. Was this the Bob Bickaton movie that

| was supposed to ke made?

- e name I wouldn't say for sure. I know he was

1 talking about the good part that he would have in it.

Shorty had a nasal problem in his nose; and I was

| wondexing at the time, I asked him about the == Lf he had any

taiking parts, if the nasal part would step him from, you know,

{ having s goad part.

But Shorty had a voice that you cdouldn't utilize,
you would always know it when you heard it.

Q Very distinctive voloe?

A No, he had 2 nesal problem in his nose.

Q Would that make his voice distinctive, though?
A Yes. You could always tell it.,

Q All right.

d he ever tall you during that conversation the

| Tattexr part of August, 1869, that he was going to leave town
| permanently?
» |

A No. Bn}:ﬁgsp we .plann&d Chrigtmas together again,
G All .;.righ&a
T

o
{

4t

1 ugw, did you evu:f talk to Shorty again?

. Lt
# &.. _i s ,__, ’ el
300 !" ‘ - !

‘f “ 5Ybu ‘have answered the guestion.

e -
»

&
Q After thav?, " T

,',:‘\,.‘} ,_‘.-.."
Eave you-ever sesh Or have you ever heard from

A

) .

A No.

CieloDrive.cOmARCHIVES




10

1

12

13

4.

15

16

7 4

18

19

20
21

22

23

24

25

%

27

B l‘ ) o a
.or » L : b IR

- . " L}
L2 £ : . s _ 5 o A

£
LR

Have; you ever seen ox
. 1 ' ".‘l "...‘;1'

.o
have ;you aver heard from
y Yot

\

shorty agadfis | v 0 o A v
k ﬁo‘ :"_‘S' r‘\’..]' ?‘.<'l T': LR ]
L s
Q I want to dirett your attention to approximately

_one week before August 16, 1963, theé Spahn Ranch raid. Do you

have that ip mind?

A Before?

o Yea.

2 Yes. I know.

q pid some iricident ocqur between Mr. Shea and

Mp. Manson?

A g,
Q -and did you witness this Incident?
A 1 did,
Q Would you tell us what happened.
A Well, Shorty and I had been up to the ranch house

and we were walking down to the barn again. &o Shorty took
the boardwalk a‘nd I werit around where the tractor and the truck
were there. |
nd this Charlie Manson threw a knife into the
door of the saloon on the — be the ~- a far and door.
s Whore was it in relation to tha body of Mr, Sﬁn? ‘
A Well, it was in front of him about == not poLe than
threa feet, Maybe two feet, but not more than three feet. |
g what bappened? |
A Well, Shoxty stood still., He -« and then I locked |
at him and T ~= I, you know, I said somthin&. And then ~-
&  Then did you move on?

e CieloDrive.COMARCHIVES™
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A Ye#. We stood there for a second or two, then we

‘moved on, wert on down .and we — it was dangerous. We talked

about the danger of it.

Q ' You mean you and Shorty?
A Yes. -
Q T want you to look at these 31 series of photo—

graphs, if you will, ﬁm; and tell me whethear or not you can
tell us the approximate area in which ¥r. Manson threw a
knife at HJ;.’.s shea, approximately a week before the raid of
August 16, 1969, '
A The saloon ri.gh'_é. here (pointing).
Q  AIL right.
I'm going to ask you to take a pin and place a
_:'ma"ll X indicating the place whe're the knife landad in the
door of the saloon, Would you do that,
A Uh~huh,:, Right here (marking).
Q We wﬂ;l “identify 'the photograph for & moment.
LA T gas.f,& Eiere is Where it landad, xight there.
vt ,;éll right.
Voo prqw—,plamﬁyour initials halow that, Dg, so we

el .
# --u"“"} .

s

know you are. the young lady who made that designation, Okay?
A (Markiﬁg.); so any!iw; that is where the knife
went. And Charlie was here.

i
Q ALl right. - “".
| Yow, you are talking too low, and the jury can't

hear. And let's stop for a moment. _

First of all, let's have the record reflect 31-E,

the witness Dawn Quant has placed an X in the left center

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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- portion of what appears to be a door., And below the Longhorn

Saloon, #and has placed the initials DQ indicating the initials |
of the witness, May the record so reflect?

'THE COURT: That;s right,,

MR. RATZ: All right.

Q Dawn, now, where was Shorty? And you ¢an resume
the stand. That is all right,

A Al right. S$hall I point -- ‘

Q fell you what. Yes. Let's look at this photo-
graph again, 31-E for identification. Can you, by placing a
;c'éircie, indicate where "Shori;y was in relation to the knife?

3 Uh~huh., Right about here (marking).

Q A1l right,

| And once again, draw your initials down here in
the white portion of it so we know you made the designation.

A Marking.)

MR. KATZ: May the record reflect the withess in compli-~
ance with my reguest, has placed on 31-E a circle indicating
the place where Shorty was standing at the time the knife
landed in the door and has placed her imitials on the road

‘portion of the photograph, DG.

THE COURT: Yefsz.‘

MR. Katz: A;ﬁé‘-xigiht. You may resume the stand, Dawn.

mb.ank you., ' } L
. 'Q ;’

vh.ﬂ::lng tha Spahn Ranah with xeur fani.f.ly for a long timae,

is that pight? - "7 - 7 S

"c<.|

ﬂow, Dawn, as I understand it, you had been

AR Oh, yeg:-1 : )fehf}peﬁ lt!irq Spahn establish the place.

- ) e

N - oo . . .
L U T .
a - . .;I_‘ Fi . - . L) #

s
LI
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Q . ¥hen aid you first come out to Spahn Kanch?
A ‘IWEll, when ﬁa,firét bought it was about -- gee,
I think '52 or fifty-aahgtﬁing‘ |
Anyway ~~ laet's gzee, We bought that in '55 ~~

and ‘54 ~~ about *52 or '53 I think it was that he bought

the place.
v d :
t T
- ;‘,3‘
ok x
, . 'é-?‘ R
o s 4
‘ ‘. # : ) id
N T
. *
N |
' - N 4 »
~ \ - & * b Y
2T 1 t . n3 £ L i :
¥4 4 L] - T - : e
LR e T e
to- .t 3
- b i‘?"" 38 A
LI ;‘ i -"j‘
] - (i 1 Yhe
. - N -~
L y ¥ _‘.-j\
el R
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'.,. ;'.';«" ¢ . ? o .
Q That’: roughly 30 yaara?
. ,‘ - oAt s

"y z
" S Y . 3:; Ay
‘A Ya’%_‘ ..". J'Ui‘g - _'& Lo ; ; Ny
£

9 . and yoﬁ zay'you helpad Gco;yn ébnhu establish it?
Hhat: do yquemem, hy thn.t?
* Well, j:he saloon thq:a -— wull, at: the bottom ~-

first there is a ghfe by the uioon, anﬁ we had a little

| hamburger stand,

Well, Mr. Spahn mis trying to make a business out
of it, so we would go up every Saturday and Sundny and we

- Toney 8¢ he :'&oum make his place -~ pay for it or help him
12 .

aionq, ANyway.

' We had a.lot of fun up there, ?earl and everybody.
Pear) was there and George was thare?

p{.1 3" .

How about Shorty?

He cane not too long after that,

Just & little while after that?

Yes,

O W D N e o

All right, But in other words I think you
testified befaore, ybu met him some 15 yeiérs age?
A fes:., xsr daughtér was seven yaara ©1l4, and she iIs

‘twan’ag-—thmu now .

9 Prom that point on was Shorty a very good and close|

- friend?
A Y" "

" Of not only yourself but George and Ruby?
A Right,

.~ CieloDrive.cOmMARCHIVES
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. Qvar‘?thing. ﬁ‘; 4 v=.s$ O *a . i',__'_g A

You were walcome, you didn't have to say *Well, do X get a pass

10 |

Lo évarybedy, and it was a different environmant altogather,

:anch; did the character of the ranch change at all?

' tha Manson family's presence at the ranch?
27 |

) ‘45? .

T - g - T » v .

FI et . .

A
.',o' . *

s lwéu!.d all of you #ee one another socially?

P
Q
. A ?.J.wayn, Hc 'wm: & mi;lmm All the way f:hxough

S e o

- f ,151#

Q0 Now, ’Vhltr ;!,m; of angh was the Spahn Novie Ranch
in the initial years,- say) wp xintn 19682
flow would yau chiridctexize the ranch?
A It was a fun place.

I was a place where people could go and fesl like

%o go in today or do I -- somebody standing behind you ox
around you.
9 ‘A place whare they rented horses?

A Yes, a nice business place; and avervbody was anice |

0 ©  Did families and kids come out at that time?
A Yom, ‘
9  say in 1968, 1969 after Mr. Manson arrived at the

A It 4id, Dafinitely.

It wont way 'dmm to al:ﬁost zock bottom,
Q | Did you discuss this fact with Mr. Sheu, hinself?
A Yes, we did. We talked about the tarr::l.bl- changu

that come er — . : . »
9 And spacifically in August of 1969 Aid you discuss
the change in character of the ranch, bacause of Manson and

i Oh, ves,
MR. WEEDMAN: I think that is leading and suggestive,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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16 I' the phone call?
1 |
is
¥ | 1969 and up until ‘t,ho last time you had conversation with him
20

2

22

24
5
% .-
5

2

i w0 A T *? _ ‘ ﬂ’iﬁ.‘i

Wiy can’t we just ask for the conversations with-

qut _sugq'osting to the witness what the conversation was?
THE COURT: AL right. It is leading, Ask he what was
aaid, .

NR. mz'x Yeas, your chor,
9 Tell ns in that rngard what was said in August of

| 2969 by shorty.

R, WEERDMAN: Well, can we lesva out"in that regaxd"?
MR, KATZ: I will withdvaw it.
g What was aaid?
T fust don't want to talk about something that is

. not relevant, the sun, the moon and stars,
13t

You mean when Shorty talked to me on the phone the |
last time, that day or hefora or —«-
9 Well, you talked to him in August of 1969 bafore

A . 0.1'13‘ yod.
) We arée talking abont tha time period in August of

on the telephone {zn the latter part of August 1969‘.
Now, having that period in mind, did you have

 scme conversations with shaxty?
23

A . Yes.
0 Just regarding the charvacter of the ranch?
A Yes. |
Q Tell us what he said, and tell ux what you said,
A Well, Shori:y m\rer sald gnything about anybody.
He never said about. angbady.
C

i
-

i
RS |

i g

-
2% _ -
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ELS

l‘ ';g‘:e' would shaka his ha&c,i like 1t was. i:hbsliavabld.

aidn't way too such abouk anybody, really, t:huﬁ aver hurt

" have concluc_!‘tﬁ. ny examination.

" knife at Shorty, approximately a week hsfore the August 16th .

- Xy « ,ty
. , PRy ”“{ v 1Y
Woooe ' 1 Al !

) [ T .
fle atood thare -- we talked abeut things being
changed, and ﬁhé:_x he would look at Aifferent charactexs and

0 . wf;o would he look at?

2 . The Manszon family, kids running around,

Q nid" you say anything to Shorty about apparent
chahﬁel in tha atwmosphera of the ranch?

A Yes, I did, ‘

9 What 414 you say? ‘

A ) 4 aa'id, "Things: sure have changed azound hexe a
3;0!:,‘ and it Icoks like it is not to the good, #ither,*

9 '- What 4aid ‘srhorty say in response to that?

A | Wall, he xgreed with me,

" Haybe he didn't say so, but he nodded, Shorty

BOmebody.

MR. XATZ: If I may have a moment, your Honor, I may.
0 In¢identally, the time Chariie Manson threw the

raid, was he axrmed with any other weapon?

A No, he just had & leather thong around his neck
is all I ;vcr really noticed that day, | |
Q@  Dawn, I am going to show you some axhibits,

People's 9-A and 3-8 for ildentification, mome Dakota ,45

single-action revolvars.

PR

ﬁ YGE¢ A S
WSEL
v 3 T RPN ] ]
107 L I am going to ask you whether ox aot you recognize |
- 3 : . "

N T L
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YOU aver sesn, have you evex heard of Shorty?

these guns.

R I do, ‘

9 Whoss guns are they?

A These ara Shorty's,

Q Are these ‘the guns you tuied to .bny- from 8ho;:t¥?

Is that right? -

A I aiq, yes, I love those guns.

¢ You didn’t succeed, did you?

) ¥ | ':ea, but I bought one later f£rom Jim Spahn almost,
but not quite, the mame,

) Tim Spahn, is & relative of George Spahn?

A Hig oldest son, yes.

2 | Lastly, and finally, since that tims that you

talked with Shorty in the latter part of August 1965 on the
telephona -dm:ingg that time thatl you cslled Spahn Ranch, have

: ] No,; -

R Arg you Iivingl in the same place that you waere
living?

a Yes,

2 At the tim t‘mt you were tnlking to Shorty?

D Yes. ; : ; |

L And hgaknnw where ycm livnd?

{T L8 Ia ihat correct?

a  som,. yosi-[ That s signél I

Y Sfou;: husbei {8 ‘the sm; L

A Sane phone’ nunl;-xr yu.

MR, KATZt No tu“rther qunutlpna.

‘a_ii -.". : ‘i
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0

=:very'1ong.

THE COURT: c:bssfoxamine.

¢RDBSmBXﬂEiﬁA£ION

BY MR, WEEDMAN £
Q | Is it Mrs. Quant?
A Yas.
0 #rs. Quant, indsmuch as you apparently knew Mr,

Shea so wall; can you tell us somathing about his financial
condition during those last fow wedks thatyﬁou gaw him in
August? |
A Yas, |
Well, on the phone he said he sure neededi--'wuil,,.
he sald he sure needed the work. |

" e $aid he needad tha work badly.

Q Were you aware that Mr. Shea in 1968 had gone up
to Vhllejc to work in the malt mines? |

A z.hea:d him talk about it, but it was just a job,
I maan,

§ . Wera you awars that Shorty had left the Los Angeles
area on numexous acciiidhs to seek employment?

A somotima, A lot of the hoys do that,

Q | ﬂathing hnnsual about that, was thera?

A Just zor thg eimag bnh thay niﬂn't stay long,

f-Q' Whnt i Eha longusb that Shorty ever stayed away?
A

oh, 1 don't :acal& thatf raally.

‘_i txl

Let's sea., I really san't say that. It wasn'’t-

. ; * £oE Poat N Ty
R T L I . R
P 3 -

Q@ - nid you know that Shorty had married in July of

CieloDrive.comARCHIVES
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19697

oan X W

Yes.

'ma foz; maet his wife?

T &#&7, her in the car, yas.
Pid vou meet his wife?-
No, I rlid#"t. that day.

.
)
.
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3oy
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Pad

- busy, P

0 pid he introduce you to his wife? ‘

A There were a lot of people uaﬁnd the ranch that
day, and she .sa&. in the car, and whatever it was Pgarl 'wni
i:u-y,- and I was in a hurry too, 80 I didn't,

K When did you ;.aa;r.'n that the lady in the car was

| shorty's wife?

A Paarl told ma.

When did she tcllﬁyou that?
A Not that day,

They was busy at t:he ranch quite & few times, You | |

. would go up there and they were saddling horses and getting
. people out and getting them going, and a lot of things.

I didn't bother too much, bacause I knew they were

E

- ua

& How my tipu did you see Mrs, Shea?
A LT :ius{: saw her that once.

Q o 8 ﬂhé‘ vere thy poqpld f:hat wapa all around that day

T "5 & [! i
| when, y@u saw Hua., snua RN e -_ ,.',H
A Wall, I gumu geop].u jmt rantznq hoxses.

I can't rmwhéz’ tﬁuﬁ. a:;lally.
Q All r:l.ght:. Rcrsg, JAia, 4t; st:ika you as unusual

| inasmuch as you are 'Such, & good friend of Mr. Shea's that he
.4id not introduce you to hiw wife?

A I didn't Bhorty that day.

Q oh, you 'jusi:. saw a woman sitting in the car?
A Yes, and Peaxl told me it wis Mrs, sm&.

0 Latexr on P&arl told you that it wams Mra, Shea?
A Yor, |

CieloDrive.COmMARCHIVES




e

0 . vhera was Shorty living at about the time you saw

fa~4 1
o 2 | the woman that Pearl told you was Mra, Shea, if you know?
' s | A Well, Shorty used to have an apartment someplace
s in Hollywood.
50 ‘ And yhen I falked o him on the phone he told mo

6 1 he was aheping in hia car.
g Sleeping :!.n his cax where?
| ‘ A At the rmc&.
o, | ) | Q pid you I:nmb that other than his telling you that?
_ 5 .
¢

- ! i

N i Yas.

H i,

,~ & g ‘ni.d you m’bua!.ly see him nlupg.nq?

i
. . . 3 t

iz * L4 "‘J’ - . . ‘n." :‘-" |i
. . ;

uu? yo ¥ R

A
’, ..‘vl-

" .y -

el Cd
’ ,, ey
_ . Yo, not xuny. Pl
.’ - ¥ How aften gouls! yon 90 out to the ranch during

1 Auqust of 1969, Mxs, Qumt? | Sk

A Oh, #bout the same as I always did.

A
1] In his car?
A
2

17

18 I usually always wmt; early Saturday and Sunday
B mmmq whila ny :amily slept, anﬂ we hae! a nice time,
2 0 ‘Well, what days of t.ha vnsek did you go there in
% | august of 19697
# A Well, sse, when I work ~~ I worked at Tasker
» ;tz;;,iuttriu at that time, and I ook my vacation, which was
# ‘gmd for the type of work I 4aid. ‘

I work in the morning, and they would let -~ I
S would have the afternoons off , but I would be paid for the
. | i | whola day, so that took in five or aix weeks, x think, of
® %1 veeation.

CieloDrive.coOmARCHIVES:
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4a=~5. 1| 80 usually I went up a lot during the afterxnocons.
. 2 ) Can you tell is when Shozty began living out of
5 his car at the ranch?
s | ! Sometime in that time.
5 1 I can't really say. ¥ know it was a white car,
| i Wis thers anything unpusuzl as far as you wers

7 | concernad about the fact that Mr, shea was living out of an

8 | automobile?

9 ¥No, beacause I was ~~ had t6 almost do it myself.
10 4 ‘You have done that yoursdalf?
1n A In timas, yes,
1z 0 Did you know whether or not Shorty had any bedding?
13 Hell, I think he had a -~
1| Q In his mtmncbila?
:. L ) I don't knmr ab_out the bedding.,
16 . T yeully! aian't investigate that close,
7y 0 f ipatt from your own exparience :.‘l.uping in an
18 : automhne, uvs.ny out of an mtgmbmé.\ as, I'understand your
by testimony, Mrs. Quant ;-- R
B R SRREAES :f‘ “
S| 0 we was there anyt:h:l.ng wiasual about Shorty doing
® | that, as far as his Yife'vas' congerneay
e A Not that I know of, except probably he didn*t Fesl
confortable sleeping anyplace else at that time.
_ ) 13 it your’ opinion that Mr, Shea war living out of
% h:ls car because that is exactly where he wanted ¢o ba
) Tl sleeping?
. o » '. ; A Hall -

CieloDrive.cOmARCHIVES
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1 tion and conclusion.

ti@ne

. He walted for a picture jcﬁ to coma along for
:aomnthing'to.de.

MR, KATY: ZSxcuse me. I am going to obisct.
Théxu-is no foundation, and it calls for specula-

he jury is going to have to make that datermina-

THE COURT: Iﬁ ﬁpy be somewhat conclusional.
You, uan ansuar'tha question,

L; ﬁiad the guestion to the witness.

1
: R

. (@ha qgnstiou was’' zead by the-reporter
" aﬂwtolicw:: SR A *xz'*'ft'J”

o Ig iﬁ‘yonx qpinipn that Mr. Shea
was living out oz hia aa: Kecause that is
axactly where he wanted to be Bleeping?*)
TﬂzlﬂszEQS= ¥o, I think ha‘waslafraid.

MB, WEEDMAN: I'm sorxy, your Honmor. I couldn't hear the

THE WITNESS: I sald I think he was afraid,
Q BY MR, WEEDMAN: He was afraid of people at the

You beliave that, don't ydu, Mra, Quant?
A I think so, yes,
9 He gtayed at tha ranch?

1] Pardon wma, Mz#. Quant.

A Be was walting for that picture job, I know.
Q He was afrald of the paople at the rangh?
A Yes, ha wam,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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| and do tha gxgcary shoppinq ‘at night, and would go back up

. soary. A

Q Weren't there other men ’a;:ound thera, Mrs, Quant?
A Not very many, no.. s
Q Well, how many? g, L
A Hell, thera waz Litt:le Larry thers some of the
| times, but -~ no, a lot of times there would be nobady there.
_ Q- Didn't Ruby Pearl take Gecrge Spahn out to dinner
alone?

Scared to death of them, wasn't he, Mrs, Quant?
I think a lot of people were.

Were you scarsd of them, Mrs, ﬁuant?

At nilght, yes.

Wera you there at night?

' ‘&‘as:. |

Why did you atay at night if you vere a!r#id’?

r Y -T B - . T

Becaugé I took Mr.. Spahn and Paarl would go down

thers and Peat], wonld got the dog feed and the feed for the
chickens.} ‘and I woulcg git qut and ﬁgii:z,izm;‘ hex; and it wax

&y
et TP

That is, 'juat the two of them?
3 When sha. had the cay, ves, but when they didn't
have the car and truck, I did it for a whole year.
Q What car and truck is this? ‘
A It is a GMC that his daughter, Porky, used to have. |
My husband fixed it up. He rebored the engine:
and put new pistons in and fixed it up for hinm,
{0 That truck belonged to Mr. Spahn? .
A Yen,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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4a-8 1 0 Where was ' the- tiuck in July ‘and August of 19697
2 B That was mt guu houn.
3 0 Poas that”mm t:hat ’m:by Paarl did not have the use

ey -

s+ | of this? L A
5 1 A she A4id not have a car,
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' Ruby Pearl have?

1. the time, b;;t: when it didn't, either Randy Starr or I run

black car didn't go.

19 ‘« * ! , o .
ol RAAS VRN , . 974

¥ . ¥

. .
- . o ok e " iy . .
,‘.'_ 4 ) . , N xu .’.{ F . .‘: '_-4- 3 . ?10
] Py ) N "—J“%

e qua\thia man t'.haﬁ the tizuck was not thm:e at
the ranch during .‘July md August of 19692
A It Has a.t m,\: houﬁe.
6] 1 takq it, i:hen, that aven though it was at your

houge, it was x;ot‘ at the ;:anch aur:ing that period of time?

A That's right. It wag at our house.
0 Okay. FWhat sort of an automobile, if any, did
% wall. she had a 1£tt1e rcamblar than ran most of

down and také her up to the ranch Saturdays and Sundays.
and ugually Randy would pick her up if her little

- She had trouble with her car all the time,
¢ what kind of trouble, 406 you know?
A No, I don't. It was & Rambler, but something was

always wrong with it.

Q Was she using that c¢ayr at the ranch in August of
196572
A That I don’t know.
e " Have you any reason to believa that sle was not?
| MR. BaTZ: I ¢dbject, your Honor. . That would call fox

speculation and conclusion.
I will sustain -~
I just know ‘that ~-

THE COURTY

THE RIQ&%’SS H

JPHE. @UR‘L‘;
I will sustain chimetion to the last gquestion.

Wait a minute, Lady, please.

Sustain to the last guestion.

‘ CieloDrive.comARCHIVES



| (1

1

13

14 |

15

16

17 .
18

» ]

20
21
22
23
2

2%

26

28

went to Eu‘roye.; I believe that ~~ now, I say X believe it
was the latter part of, like September, Octobexr, now, that

- not take - that, you did not, yather, remerber taking Ruby and
| Pearl out to dimneyr at least every night during August of 19697

27 |

< dinx‘xq::?

wis

M. WEEDMAN: I am sorry, your Hoﬁox‘.
Q Mys. Quant, werd you *t‘:Qki,ng Kuby Pearl and George
‘Spaﬁn out to dinner during the month of August, 19697
& I - Iadon’t remepber that date exactly., I guess, |
1z km:wﬂu‘hen her car -- I can find out ¥rom the |
bill whun n‘yf h'w‘shand rebored the engine. '

. Q Rebm:ed the. dpgine on. the truck?

" Wenl, L odd TN
g  That wulﬂ ut ;Ym} know whether or not you were
taking Ruby and Pesxl *out to ddnibe during the month of
August? VLI UL T I A '
A August., - |

4 Tnat is the month -
y:y No, wait.. August -~ now, wait,

Séptenmber -~ October ~- September my daughtey

I did take tliem out to dinnex,
. Q ' fo then you are not too sure?
A o y it's hard to rexmermber two years ago.
d . A1l ¥ight.
. Okay, would it be falr to aay, then, that you did

A ¥, I ¢an't quite get 't:h‘at:;,
Q@  Suxely. In othex words, as far as you can now

vemewber, Mry. Quant, Ruby would take George Spahn out to

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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4 Yeu, She did all that,

G ° fothing unususl about that?

A Ko, no, he was blind. Hé ‘coulﬁn’t dx;ive.'

Q Okay. Now, Mrg. Quaﬁt. you Have told us f:hat‘

. Sherty wes afraid. You knew him pretty well, Do you think he

feared for his life, ¥Mrié. Quant, at thé ranch?
A I think so, ,
&  Wwhy, in your opinion, did he remain at the ranch
if he wan afraid,-iﬁﬁ.rgumt,?
B Ar . Ik irgl headquarters for the business, and work
i:h.tt h& vian,teﬂ to do. He wanted a picture job more than
mgt:hing. It; wfm‘ a_:goo&."‘on!m L

Poeg b

\ = by
Q Excuse me. GO on.

A He Baiﬂ it Wu & gqé& Jobs«
Q Do you khow whom Mra Shea was in May of 1969,

that is, where ha *wa: ﬁfox!sinq in May of 196872

A Well, somtim‘ in the early part of the sumer,
sometine he worked in Las Vegas, I think, or did somthing
there,

4] Isn't it a fact that the only reason that you know

of that he came back to the Spahy Ranch or came hack to Los
angeles, ratheyr, was because he thought he was going to get

apart in a potion pleture over in Phoenix?

A He didn't say anytbing akout Phoenix to me. But -

|- T don't remesber that word at all.
T2

He didn't say anything about going any place.
Q 'Did Mr. Shea ever tell you that he was going to
g6 up to Vallejo to work in the salt mines?

CieloDrive.comARCHIVES
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el R -/ |

: l*f S' v '
“{Aﬁ f**ﬁo, he never tcld e that.

o e
o ERRY !

lwﬁfg ﬁhvtbyou any 1dna whqiaiﬁr. Shen was living just
before he came auﬁ to the ranch in.August of 19832
3 ¥ell, @,;bqqghp;iﬁfyag an apartment in Hollywood

" he had with sore other man, but I wasn't -~ I aidn't keep
" that ==

\
e . iy PO |
E IR PR H

Q ALY right .
Had you any idea how long he lived there?

B Ho.

4] Prior to him going out to the ranch?

A | Not really. | |

g " Were you . aware that Shorty had sver stayed at a

place c¢alled Fountain of the World?

A Yes. That -+~ that was & place that soxstimes

people would -- friands = thay were friends of ewurybody at

_'tha ranch, too.

Q  Was Mr. Shea welcome thera?
- A .  Yes, ,
Q- ;How far is t&dt”appxoximataly from Spahn Ranch?
ﬁ' About a mile or two, I guess.
Q If Shorty was afrald, why in vour opinion didn‘t

‘he go to Fouptain of the World, at least?

A I don't know -~

MR. KATZ; Excuse ne.,

THE COURT: Wait a minute, Lady.
| MR. KaTZ: Xt 48 all xight, The anawer can remain.
' . The guestion is obvicusly calling for total

P o CieloDrive.coOmARCHIVES
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minute.

THE COURTx Hall it is probably an argumentative

~

question, : guess,, j .

4 MR. KAEZ: ‘The answer is in, your Homor. My objection

is wiquraWn. L . e -

- ,1 ' l‘ } s 4“,,‘.;

THE coﬁam:=‘x=w£11 sustain tha objection. Strike the

answer. ;o "

1. [ fv.‘ :
MIt. WEEDMANS thg~weil, ycur Honox.

THE coums Parti;ul answz::. ;*’ .
o - By MR. WEEDHE&: Hid Yir. Shea wstay at the ranch,

1£ you know, every single day of Adugust up uptil at least the

Tast tima you saw bim, Nrs. Quant?

MR. KaT2: I would object on the grounds that it calls
for apecnlation, conclusion, and this witness did not 1ndicnte
she Was there every day. ‘

THE COURT: Read the question again, Mr, Raporter.

| (The reporter read the record as follows:
6 - BY MR. WEEDMAN: Did Mx, sShea stay

&?tha raunch, if you Know, every mingle day of

Auguaﬁlup until st least the last time you saw

him, Mrs. Quant?*). |

THE COURT: Well, "if you know,” the question asks.

THE WITNESS: Well, »-

THE COURT: Walt a minute, Lad&. I want to talk, too,

| once in a while.

THE WITNESS: Yeés.

THE COURT: Wait a minute, now, Just try to wait a

It calls -~ "Do you know if he gtayed.* I think
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b e o
she cap answer the gquestion. "I know" or "I don‘t know,™
| Overtuled. You can answer. |
Now, réad the guestion again to the witness.
Iisten to the guestion.
{Tha reportexr read the record as t’ﬁllov::
"Q  'BY MR. WEEDMAN: Did Hr. Shoa’atay
at the ranch, if you know, every aingle day of
August up wnéi) at least the last time you saw
him, Mrs. Quant?")
_THE WITHNESSE: Well, T will say this, He was there &

lot of ¢tires I was thexe.

Q

he was there every single day of auqust?

A

1 == he was

0 pid you know my client here ~- Clem? ‘Sﬁe-va Grogan? .
| A YGB; _ |
Q "When .d‘id' you come to know My, Grogan fqir the first|
time?
A Well, I thought he was up there bafore Charlia

Manson cawme

D Lz a watter of 'f.aét, he was up there about ; YeRY,
- wasn't he?
Yes,
Q _Before Charles Manson arrived?
‘ A ' He coke ‘up with the ~~ around the horses and
stuff,. SN ; 5
g 0 ,»w pid wy client used to play the gultaxr for you,

&

L R
- 3 -
f . -

BY MR, WEEDMAN: But you can't ke sure perhaps that

Well, at that time, gee, that's two years ago.

thers nearly every day I went out,

there.

:‘:T’: "l"' t:- ;‘.,‘ ; "0 3

U B
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Mrs. Quant? o R
a s, -« Beautdfully.t
Q nid you enjéy that?
2 Yeah. '
0 You used to do a little éooking or baking as you

have indicated?

A . Yeah,

Q Por Mr, Shea, :Lsn't that so?

A * T did for all thc people up there for many yeaxs.

Q You used to make some things for my client, too,
didn't you?

A Yes. ,

. 0 He seemed to enjoy that very much, didn't he?

A I know it.

Q Mrs, Quant, were you afraid’ ot Clem? OfF Bteve
Grogan, when you were at the ranch?

MR. KaT2: I'm going to cbject unless wa have a time

‘period. It is axbiguous as to which time.

M. WEEDMAN: Thank you, ¢ounsel.

Q At any time, ¥rs. Quant, were you afraid of my
client?

THE COURT: Can you answer? You can anfwer the question,)

THE WITNESS: Well, after things had gone on, yes, I
would be afraid to be alone,

0 You would be afraid to be alone with my client?

A Yes. o

0 Just my cllent and you, vou would be afraid o:EA
him? ¥s that xight, Mrs. Quant';?
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: client_-.?
A

when he fi-::at camé therse, no. But afterwards,
Why was that, Mrs. Quant?
T will open the whole door up for you.

Why was that? Why would you be afraid of my

Not in the daytime; no.

-
T
i
...-',p—,;,“
L3
-
¥
.
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0 How big a man is Charles Manson, Mrs. Quant?

A A small man. '

Q About. five-five, would you say? Maybe five-six?

A wll, T am five~two, and I thought we were pretty
close to the same height.

Q Well, mayba he is undar five<five, Five+=four,
naybe?

MR. RATZ; He ie diminished in ‘'stature, counsel.
| THE WITNESS: Well, I can look him in the eye, So I
don't know, 1 guess.

R How big & man was Shoxrty Sh&a?

2&' ‘He is & big man, |

Q How big is he?

A He was a big man.

Q Would you say at least five-~epleven, about 125

pounds?

A ' ©Oh, I'm not good at judging height and weight tog
much except if I look at him, I know I locked Up at Shorty.

Q Bearing in wind that you knew MNr, Shea so well,

we lLave heard here from several witnésses that Kr, Shea was

a very courageous man, that he would never back down from a

fight, Does tliqt;m%é senke o you?

"R .- Yéuf.“ ‘ﬁe would -~ he was & brave man.
) Q 5 Wnat éld !&r. Shes do aﬂ:er Mr, Manson, as you have |
wld éas, z:nw 9. knifa ai: him?‘ 3 L ;{ .
A Wen, there vm:e 101-.3 oi{ xids stmdinq in the

background. Lot on ? *;.he parch part,

And Bho:‘ty turned a:'ounﬂ, and he -~ lie gave a
{ .

¢ 2 ‘
1) ¥ 15

¥ e i A

+ - .
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little funny grin, I thought it was because he didn‘t’w‘ant:. to |
atart anything. ' ,

Then Shorty == or Charlig grinned at him like
that (gesturing). | ‘

0 Excuﬂs we --

A qhere vere no words sald except that: I said .
 something.,

0 So Hr, thea 'dijdn’t get angry, then, at Charles

!;!anson, 4id he?

A e acted like he didn't want to start ~a fight.
oy ‘Well,did he display any anger, 14:;.':,. Guant?
A Ho,
Q _ How abﬁu't Mr, Manson, did he display anger?
A | ~ Wes He gr!.nne&, like,
o S Evaxyﬁa&y aiound there carried knives, didn't they,
st. Q%%%tgf
| ‘A | mhey au;:n].y di@,e .;" » fm
Q - Shorty had 2 great big knife himgelf, didn't he?
A I neves sm@ it’ on him, no.
Q Havar saﬁ affrmx;i.z:f:‘-nu:3 in his possession?
2 Not on‘him,4~;;3yntrsgy,ig in his box, or some-—

thing, one tixe.

Q Did you evexr seé Hr. Shea throw a knifae?
A Yo, T never aid. ' |
Q Mr, Bhea ever tell you that he hiad thrown a knife

and had thrown it with such forea that he broke the handle?
A Ko,

G Do you maily halieve, Mrs, Quant, that Mr, Manson |
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was trying to kill Mr, Shea when he threw that knife at him?
A Well, I don't think it loocked like too friendly a
gesture. ’
. I would be kind of afraid myself.
Q All right.
But was Mr, Shea afraid ~~
MR, EATZ: Well, excuse me. Let the witness finish the
first answer.
THE COURT: ALY right.
MR, WEEDMAN: By all means.
Q | Go on, M¥s. Quant.
A I just said it scared ne. ‘
THE COURT: Wait a minute. DO we have the -~ ik it
angwered BW?
Have you finished your answer?
THR WITHESS: I -
MR. KATZ: Can we have a guestion read and then we will
see vhether or.not, éhai Qii:nen has finished her answer?
THE _FQU?‘:.‘; ~ Well, 3,';at: the arswer gtand. Ask your next

S -
+ L.

quastion, ' T il [on 0T
g BY MR. WEBDMAN: Waen'{ this-Xnife thrown into a
saloon doox, Mis., Quant? ;i . - | s
) i'-”,‘.“ N R
%» Yesg. ) "

Q And wasnlt. ﬁhat"-' dobr used ‘for knife-throwing,
Mrs., Quant? ‘
| A Kot when Mr, Spahn knew it.
‘ 0 Wall, when Mr. Spahn didn't know it, wasn't it
baing used for knife throwing all the time?
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a Vell, I don't knw about the door, biut I kpow the
hack pffice- %vqaﬂ; Jinéi it just made & wreck of it.,

Q . G:’h}g. ﬂo#,-'r;rgg;gco:%éludgq, . ofcourae, to ba falx
about "it, you concluaéll tﬁatv Charies Mimson was doing lbuthinq'
that was very unfriendly, ::}Z}g’h‘t-, BE ﬁa}fhns Mr. Shea was con— |
cerned at that time? - | | o '

2 I would hai-ia" -'ﬁcf be ‘};;azsin; by there and have it
happen to me, really. '

Q ~ I am sure no one would like a knifie thrown near.
then,

My guestion to iron, Mrs. Quant, is you concluded,
did you not, that Charles Manson was doing something more than
just practicing knife throwing, dldnft you?
| A Yes.

Q You concluded, in fact, that this was » hostile
and menacing and aggreasive act on the part of Charles Manson
towards Mr. Shea, didn't vyou?

A Looked like a dood warning,

0 Okay. MNow, when did you see ny client thrown =z
knife at: My, Shea?

A I never saw Steve throw a knife at ~-

Q ¥hen did you see my client, or when did you hear
ny alient threaten Mr, Shea?

A I never heard tha’c‘..

Q When did you mee my client make any menacing,
hostile, aggressive gestures towards Mr. Shea?

A liever.

QO ¥hen did you hear my client arguing or fighting

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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. with Mr. Shea about anything?

- Intérviewed on November 12, 1970, between 9:00 and 10:00 o'clock
| in the morning by Seigeants Paul Whitely, and by Sergeant Bill

| Gleason?

:Sergaant ¥hijiteley of ths Sherift's Department? .

‘ view abuut“when yqu 1gutuaque wﬁth ﬁhorty?

Rier ey

A Fever,

0 Now, finally, Mrs. Quant, 4¢ you recall bheing

Gleason, the handsome gentleman to my right here, Sergeant
Remeydber being interviswed by Sexrgeant Glezson and

A I talked tc: thqm; VLT
Q . %hat waq lnnh Novenber? Hovember 12, 1370%
o Md’ GO you remarber being asked during that inter-

D] My
— '.L

A The latte: parf:. of August.
f l s
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 and Shorty?

13

14 7
B}

16

17

8 [

19

20

21
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# | 13¢n, your daughter left for Europe? -

26 ]
o 17

28 |

0 Hy quutim, Hn. Qumt, u do you remenbar being

Aaskud in that interview, wh-n yo{i rmie apoke with Shorty ==

4 ¥oumaen on thy teleplions.of by persont
0 Well, lat me back up just a little bit.
%hen did you lami talk to shorty?
A Oon the telephone? ‘
T paan on the telephone, all right. |
Do you rémembey baing isk?d about that telephone

{ conversation during this interview that I refer ta?

2 They asked me ahout it, yes.
g . And you repember telling them -- tiying to give

A Yes. .
2 Now, whan 4id youi' daughtex ";.qave for Burope,
krs, guant? _
I ‘ﬁha left alther the I3th -« I forget. ,
She had to be in Amsterdam tht 13th or uth. but

At was a charter !:l.ight 80 she had to be. on time,

9 Millions for new construction, and not ona cent

~ for chalk. .

S0 that was Saptamber 13th, on or about Saptember

| Yes. That was a definite date.
'q And you remamber th;ut date i_:xetty well, don't you"é
A ?tem |

Q !cu ramexber that date bnaauu that would be a

pratty important event in the life of your fanily, your dnnghtoi
N

4]
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1 gotng to Europs?
| yesa.

tima you heard from Mr. Shea bacause that turned out to be a
 pretty important date, wasn't it?

' wi.t:h Sgt. Whiteley and Sgt. Gleason ~-

‘10 |

A Oh, having to get her off to schopl 4s a xush,

0 You also remember pretty well, Mrs, Quant, the last

A Yas, it was,
v Now, do you recall in this interview that you hnd

A Yes. ‘

Q =~ telling them that you wexe not certain as to the
éatza, and that you were trﬁug o remember whether shorty
called bafore your daughter laft for Europe or after =-

A Ra.
¢ - your daughter left for Europe?
A No, because I used September 13th as a pinpoint,

and then figuring back I found out because Pearl had called
wa axround the first part of September and said that shoxty
never showed up for that picture job. |

g Showed up for what picture job, Nrs, Quant?

A There was a picture job that was supposed to have

bemi gottan ready, /s

Yoo
. TR 5_‘!1}.!'5?,. iy
* a7 {nnat 1 don't know,
. T Welly are gou hhu;tng yous reco}lection now, that

“\.; i -,'_‘

Shorty called you the Lattor part of- Augnst. on the telephone

conversation you haﬂﬂwitig m:s. Puutl?
A No, Shorty and 3: wa::a talking about how lonesoms

T ¥ R T L
i '.h »." 'r.“j I 'f i A 4' £
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2 13th, Or. afiaxy she left for Rurcpe?
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2
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- T would be adfter September when Bjﬂnty weuld go back to

| is now about almest 10 montha later, 9 months latex?

up lﬂm thiz +0 have !;q :r:mr a date sxactly, but when 1
23

25 ‘.
| . then, thnt ne mued the 1“1; o# msratt.
26

schonl. _
' D) Well, let me put it to you this way, Mzs. Quent,.
hecause dates ate cerxtainly ditficult, |

| Tak, EWO Yours -=
, 2 Hrs, Quant, 40 you feel that your memory was betbex|
lxst Novesber for these dates than it is today, insswuch as it |

TKE COURT: Do we have x question theve?

HX, WEEDMAN: Let me withdraw it and txy it again,
, g Mrs. Quant, do you feel that your memory was
battex fé:‘.- thess dates 9 months ago, approximately, t\im it is
today? . |

A No, I tried to backtrack all I can to get whers
x think it is xight.
' 9 Well, &o you recall perhaps wiy you were uncumn:
as to whan Shorty called you? -

That is, you couldn’t remembex whether he called

you bafors your daughthr laft for Rurope, aroumd Septenber

3 Ro, it is :iuw that you don't expact things Lo come

backtracked from thu ﬁnti that she «hﬂ:. and to the dats that
she left, for Iﬂcl}cai dnd the oanceled check, it was wvery cleax, |

_ g As & mhtmx af !Eact:. ym: éaiﬁma bafore the
qmnd *jm about a mnth aftet thnt. mtawiw I have n#em

xxxxx

N ,.:.1.--;;- TR
G Lok, REEER
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| a2nd others, didn't you, in that connection?

 that they had last seen Mr, Shes in Auguat, when you were

A “ I think =m0,

] By that tims youw had discussed with guite a few
people the fact that Mr, Shea had not been around for about a
year, didn*t yvou?

A Thﬁb iz right,

Q 2nd as 2 matter of fact you talked with Ruby Pearl |

Ias that so?
We wondered —-
Can 'you answer that "Yes" or "No," Mrs,., Quant?

Yag, please gsay it again, will you please?

5 w o w

Yas_.‘ I will withdraw the guastion,
You 'tafﬁ;& .witn' Ruby Pearl, parti.czﬁlaxly, abiout
thc iuu’t: of, H:;,, Ehaa; emd 4ha fact that he hadn't shown up?
! l v 1 P ' Yas, we all were worriea,
N -b You talkcd with other peracns ahm:t thig, didn't

DX L

you? e IS “ I

R Yesg, ‘we wpx;e worr;ed gnri concerned,

0 pidn't ’s’am of th;u ‘persons tell you that the last)
time they saw Mr, Shea wab {n August'of 19697

A Yos. The best we could talk about to find out
whan -

Q Now, daspite the fact that these peopla told you

interviewed in November of 1970 you still couldn't remember
whether it was before September 13th oxr after Saptember 13th -

.} ngl‘.. like I say, we chacked on the canceled
check, and that wa had took it to Idaho, and we had told
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Shorty that we had bought the ranch in Idaho, and the city,

~and Bruce and my sister were going ups

0 Well, you ramembered all of that, didn’t you, when
you wexe interviewed by these officars, Mrs. Quant?

A Yag, I guess.—

2 Ypu'knawlhow terribly important the date was,

| daidn't you?

A I tried hard to remember, yes,

0 Didn't the officars tell you that it was extremely
important that you try and remember as well as you could when
you last heard :roﬁ ¥z, Shea?

A Yas.

B I'm positive it was the last of August I talked to
Shoxty, bacause -~ .

0 ‘ﬂhll -

A - it seemed like the next two days Pearl called
ne, and she sald something very strange is happening, Shorty
haan't shown up.

Q When d4id you remexber that, Mrs. Quant, that Ruby
had called yon and told you ‘that something very strange had
happenad and Shorty hadnft shown up?

» whgt mas kno;ﬁ all the time,

0 ._:?axﬁon m&? , . _
- ) Iy i} ' : e
A ' - That W‘ rwemd, YIB- ' it ' e
0 All right, wall, you ramamber that when you were

© interviewed hy thesa ¢f£ic;rg ahout the last time Shorty

called you, isn't that sq?

DO you see my point? R
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{ Pnrf, ak T co::rqct. :ln that? AR

Do you understand my gquestion?
A Not .t';ﬁit'.o¢

Can you just say it one more time?

0 Yesa. -’Eéti'*i:ola us that the reason that you iow are
| £0 puﬂitn&ve that: ﬁrh Shea last talkcd to you in August ia

i J, 4 f :
becnuu :.tou frpmambar a conversation that you had with Ruby

.f‘

. f ‘
A ‘fas, wq talkad about it, *yau “know.

0 c;cmpled u:lth !:hei ﬁac;t that your dauvghter went to

" Idaho and ‘cama back ﬁxam Idaho and was going to BEurope?

CEE T .

A Yow,i. om0 Tal
2 And so on, and there ware tickats purchased and
. 80 on?
A Yes,
0 You remanber all of that?
A Yes.
0 How, my question to is, didn't you remember all of

P you understand my question?

A Yos, I thought that wae all discussed,
) I am sorry; I don't understand that.
A I thought Pearl and I discussed that first, that

e talked about not seeing Shorty, and worried about his

dtsappeuunc.a;

e d

CieloDrive.cOmMARCHIVES |
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sa-1 1 Q. And tl}en in. that veary same intexrview you told

. 2| theme officars that Mr; Shea could have called you after

5 Septenber the l3th, isn't that so?

s A Yes, but two years was a long time to try to

S | remesber exact dates,

s g It certainly is,

? A When I locked to see what date she left, I gould
8 | f#igure out when I talked to him, and I £it it in very easily.
| 0 Dut in November of 1870 vou felt that it was a
| aistinct possibility that Mr. Shea called you after September

1 13th? 13 that so?

z. A T know I said that, but when I looked at her
1 pagaport and her datae anéf %ﬁingar «ae back to me -- your
"o subconscious mind has 'to heip you a little bit,
. 5 9 '-' W&g ;yoﬁr’;ulgconscious mind helped by discussing
16' these dai;en ‘vgith ot:.ha:f y?.tnesm:? T, Lo
i A “Yes, teagals o o et . :
” 0 Finally, wou’j.él: you ‘c.sll ua, apart:. from Ruby Pearl,
» who you dia a:lmusa this ui,th? e
= A well, Randy Sﬁ;ux,f_ and Shelley; wa were all Iriends
2% of Shorty's. | |
2-2 Laes; and Johnny Swartz -- I mean lot of people,
» ve talked about it, -
“ 9 . Do you kndw someona by the nane of Lance Victor?
® A Yas,
* 9 Are you pratty good friends with Lance Vietor? |
“ A Hot really, Not 1ike I was with Shorty.

He came there a lot later than Shorty,

N CieloDrive.COMARCHIVES
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‘ “
. B Y .
Ga~2 1} 0 Well, he was around thers when Shorty was there,
2 | wasn't he? P I U S T
31 A Yes, but:. he gién"t com«'a 129 the ranch too much,. .
4 MR, WEEDMAN: If I may have just a moment, your Honor.
5 | (Short pause.) ‘
6 Q BY ¥R, WEEDMAN: | To your knowledge, was Ruby Pearl

7 also acquainted with Lance Victor?
s | A Yes. | |
9" Q Now, when Ruby called you, as you told us, she told
10 | vou something strange was going on and that Shorty hadn't |
U | ghown up.

2 A Yas.,

B g .weil. that wasn't anything unusual about Shorty |
¥ 1 net showing up at the ranch, was it?
B , ’l Well, he said he was going to -~
‘16 | 2 Let me finish ny question, and I will let you
1] ginish your answer,
1 o Wag thare anything unusual about Mr, Sshea not
e shovwing up) at the ranch at that particular time?

S A No, except if he had a job or an appointment he
A always waw thare, | ‘
= 0 Are you telling us that it was unusual for Mx,
® .:{ Shea not to show up at the xanch?
24; ‘ ‘MR, KATZ: Excuse me, your Hondr:, it {s argumentative
® and assupas- facts not in evidence.
% THE COURT: The objection is sustained as to the way it
.ﬂ o | is phrased. § |
. .oy | :

‘You can rephrase it.

I | - .. CieloDrive.comARCHIVES
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0 - BY MR, WEEDMAN: What was your reaction to Ruby

: énil.ing you something strange was going on and that Shorty

hadn't shown up at the ranch?

A We had scme discussions. |

9 That was your reaction, you had soms discussions?
' i - We had some discussions about things at the
. ¥anch, the feeling. ‘

9 bi'd .you th’:l.’ni'":’thah something strange was going

on becauu Shorty ha.d not ahown np A% the ranch?

A . Yes, ba;:u\iu Eaarl hud f,o?.sz mﬁ whan she talked to

 Shoxty last that S’horty said thu:: was smthing 850 welrd =~

_ 2 It ix what you knb'«f *abeut 113, Mrs, Quant, not
what Ruby told you., . o
bid you thinktthnﬁ t‘;ﬁére; w‘al; s.émuthi.ng unusual or
strange or mystarious about Mr, Shea not showing up at the
ranch?
A At that tiné, yes, because he had an appointment,
and he never missed one.
9 Did Lance Victor ever tell you thm:. Shoxty told
Lange that he was going up to Vallejo to work in the salt
mines beacauas he wis in desperate need of money?
A I didn't talk to Lance,
Q nid you i:alk. to anyons besides Ruby Pearl about
this?
That is, about how atrange it was that Shorty
hadn't shown up? _
A 'Well., My, Spahn thought it was funny too,
Yasx, hé aia,
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Ga~% 1 | 0 All right. Anyons else?
2 | A I can't remember that.
8 Q Now, did gou gaa Mr, Shea every single day that

4 | you were out thers in August of 1969, out at the ranch?
5 | A As to that I can't quite remember, but when I
6 was. the‘;;e ~= T just can't pinpoint evary day, becauss maybe
7 | I wasn't there every day either,
8 @ Well, if you had gone out to the ranch on a
? particular day in Augqust of 1969, and hadn't seen Mr, thea,
1.1 would you have regarded that as an unusyal, strange or '
@ nysterious =-
2 | A No, bécause -~ no, not svery day.
8 Q When is the last time you saw my client at the
¥ | ranch, Mr. Grogan?
15 ‘ A Gosh, T don't -- lat's sea, thias is August -~ not

16 1 long after Randy's death.

7o - Just a little after Randy died.
8 Q  Yhen was. that?
A I 'chin‘k maybe he di.cd -- NO == Nno, walt, This

aummex I qcén bim :
2 i "0 ; s Mrs. Quant, 1et me withdmw that gquestion,
A w,;m "ﬂ,u wak i,n ﬁcp‘ttmblsr c:: 1970, and it burned

2 [ down ~« I didn'i: sae Stwa thnn, )

20

LR

22

B X saw Steve iy mu; walt. I was so confused

bacauge the five was - I asked t:ha kida for the key for the

% | tack room, and thay wouldn't give ,it to wa,
e I don't know vhather Steve was there. I know
28
- | heagry Jonsas was there, Gypsy was there.
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.\ 2 mﬂz'cdﬂiqu“q. ‘Ladies and gentlemen, we will take a short

(=1

1 . i
B%.."\ . - . .1 ¥

3 | wecess., BRSO R f, A
Oy . ,{ H

s Do not coma to any opinion

or conclusion.
5 ) Wa ave in reuess. : You may stép down.
6 (’Rﬂcﬂ_ﬂ'ﬂu)‘ o

» * R - A
: i i

.10

1

13
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. 16
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7
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THE COURT: Waell, now, gentlemen, we will go shead,
People against Grogan.
Defendant is here. Both coungel are here.
Step up, if you will. ¥We will get you on the -
witness stand.
Now, you have been sworn. Tell us your name again,|
pleasa, _ ,
THE WITNESS: Yem. Dawn Quant,
THE COURT: Thank you. ‘
Now, I want you to sit right down there aqnib.A
Watch that step, it is a bad step.
ind talk right in thexe like a telephone. That's
it. |
Yow we will bring in the juiy, Sheriff,
THER BARILIFF: Yes, slir.
(The following proceedings were had in
open court in the presence of the jury.)
THE COURYT: We have now all jurorsz and alternates.
Go ahead, Mr. Weddman.
MR. WEEDMAN: Thank you, your Honerx,
0 Mrs,'guant, using the date of August 16, 1965, the

f'x&iﬁ\on the Spahn Ranch, is that a date that perhaps is useful

t o you in remembering when some of these things occurred?
| A Yes.

Q Okay. Is it now -~ irrespective of what you may
bave said tot he police officers last November, is it now ‘
your best recollectlon tha? the last time you talked to Shorty |
was the latter part of Abgust of 19697

IR S
o

.
. [ F & N ";t B
- R 1 + - )
T ,j’-' i
- LY
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A Yex,

Q Iz that based on -~ that is based on as thorough

" a consideration of the ‘ziatag and everything that you can think
 of that's pasaiblu, iﬁ that 80, Mps, Quant?

A’ yes. ¢
6ka§r.r Wg cm ha u:u:;aa; an, that that's not

: Just an ofﬂmnd nt:matn i’rom yau. but ﬁhat:'n a well-considered,

well~thought-out recollection of when you last spoke with
o e v, T

+
Yoo w

¥r, Shea?

ER

A I have tried, Yes. . ' !
Q Okay. ¥ow, Mrs, (uant, rxight after the last time

you spoke with Mr, Shea, Adm.'Charles Manson leave the ranch? '
A T think so. I'm not sure, but I kind of think so.,
Q Hell, let me put 4t to you this way., Didn't the

fanily, or dldntt at least some of the members of the family

- leave during the first wask of Septewber of 19697

A You mean the Manson family?

Q raxdon?

A You mean the Mahson fapily?

0 Yes. The HManson fapdly.

A They left ~~ when did you say} once again, please?
Q Approximately the first week in September of 19692

A I am protty sure. I am pretty sure. In that

time, some place in thare.

Q All right.
Now, did you continue to ¢o back to sﬁahn Ranch

in September of 196972

% Yes.
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. Manson family, at least ;.:harlu Hanson and »any of the nexbers

know, gencmi run of the husiness.

- between job, to help., It was batter mzitgé. And -

" read and may we have a responsive answer.

ras

0 And in Ootober, Noverxbay or Decesber of 13693

A R, ‘

Q pid you continue ta go bwk to Spahn Ranch up
until the time of the fire tmxa?

A Oh, yes, It was part of our imme life.

I mean, we invad that place but like I say, it
took a diffevent atmosphers. We felt different, But we
still went back, you hnow. ’ | '

Q The different atuosphere your talked about,the

of the Manson family , they were gone, weren't they, after
Septenber of 19697
A I think they were. Ssenmad like thers was one or
two back, but -
0 How, this decline of the ranch, was that because of
the Manson family, or ﬁ.@s;"thu,t parhaps bacause of the fact .
thea moticn pidtﬁfe huaiﬁhw guneuily had fallen off?

1]

A m&ll, tham was ho::seback riding- As 2 general, yoI
‘ RO A

LA |
[ { -

Q Ch, I see.

vt

A Tha picture hmimsswaafé boost, you know, an in
@ Now -~ t

MR. RATZ: Bxcuse we. We didn't gst a response to the
question, I mpm ask for & responsive answer to the qmution.'

ME. WEEDMAN: I am satisfied, yvour bonor. |

MR, EATZ: I am not, your Honor., May the guestion be

CieloDrive.coOmARCHIVES. .



10

1

1z

13

u

15

16

17

18

19

26

21

22

23 .

24

2% .|

26

27

P
-
-
-
(

. * -3 . < -""‘, [ «
- e 4 - 3 #.‘ ., L, {1—\ fl 3 14 ¥ -
kY } I3 [ Lt I A K e, N .
N . 'S R P SRR i -
i . . . - - V. E

MRB. WEEDMAN: Is cqmal mving to strike the auswer?

MR. XATZ: No. f woum li,ka the. question read, And nay
T have the guestion read? . PN Ry |

THE COUKT: Let pé get the motion in. Are you asking to
strike, or making an cbjection?

MR. EaT2: Well, thexe will be an cbjection on the

} grounds it is nonresponaive,

THE COURT: Is your motion to strike?
MR. KATZ: May we have the question read, and I think
your Honor ¢an rule. | |
THE COURT: Well, but I don't know what you ars moving
for.
MR. RATZ: Moving to strike the answer as nonresponsive.
PHE COURYT: Read the cuestion, please,
~ (The record was read by the reporter
as follows:
il +) Now, this decline of the ranch; vas
that bacause of the Mangon family, or was that
p&rhap's because of the fact the‘ rotion picture
business genexally had fallen of£? .
“a Nell, there was hor¥seback riding.

ks a general, you know, genexral run of the

business.
"0 oh, I sa6.
A The plcture business waz a boost,

you know, an in betwsean jobs, to help, It was
better money. and -~
"2 Row --")

)
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MR. KaT2: I am asking your Honox for an answer to

counsel’s question.

YHE COURT: Well, the question -~ the anawer is probably

~ not yesponsive to the question. I think I will ~- I will

strike the answer.
You have a motion here?
1iR. BATZ: Yes, your Honor.
THE COURT: BSo I will act on it.
stike the answar.
Strike the quastion preceding the last answer.
Gc‘bﬁck o the guestion befors that.
| and that's theJQuéstion that says respacting was
that the reason -~ I aan‘t*ghrase it —~ was that the reason
respecting tHe qonditicn ‘of the ranch, something like that.
Read that-question to the witnoﬂa.;f
Listan té*tho qﬁuation<£y the raportcr.
THE WITHESS: ¥Yes. R S i

(The record was read hy’thé reportay as

H

follows: te, 7, {;‘}:f }i';;“

"Q Row, this decline of the ranch, was
that because of the Manson fanily, or was that
perhaps because of the fact the motion picture
business generally had fallen 6fE?")

THE COURYT: Can yon answer that yes or no? <an you answer

- that question?

Tt vaally calls for 2 yes or ho answer.
MR, KaTZ: Well, excuse me, your Honor. I don't think

| 4t does, because it's compound,
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THE COURT: Well, xo, it gives an slternative to the
witness, It gives the witness an alternative, was this the
reason, or was this the reason?

ME. XATZ: 8o if she answers yes, you don't know which

| wessen. ‘That ig my point.

THE COURT: Well «~
THE WITNESS: Well, thlngs went down, but also the
horssback riding want down, too, on account of the Manson
fanily, well, running avound with a knife in their ~~ on their
pidas. Opénly. . .
And peacple were ~- many peaple told me they were
afraid of this because they wouldn't let their children ride

"~ horses down to the gullies; and different placeg, alons.

THE COURT: Well ~-

MR, RaTZ: Thank you,; your Honor. That ig responsive,

THE COURT: That is your answer, HNow, there you are,.

MR. WHEDMAH: All right, your Honor,

I'm glad to hear Mr. Katz doing a little objscting |

during this trial, It's very refreshing.
| I almost obijectéed to his objection, and I thought,
well, that will be going too far.

PHE COURT: Hell,'if you are not happy with the answer,
you can ask another question along the line there.

‘Hng Wﬁﬁﬁﬂﬁﬂ  Maybe I better not.

o Hra. Qutnt, attex Chaxies H;nnon and many wembers
of the Manson family 1e£t, my clienh stayed behind, didn't he,
Mrs. Quant?

i P 1 ' ¢
A Well; like I say, thera were scme that dig, I

)' T
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think, and ~~ yas, but -~
THE COURT: Well, try to ansvwer the question. bDon't

answex something else.

Now, vead the guestion to the witness.
You listan €o tnq gquestion.,
THE WETNESS: I tgifia}; he aia,
g Br”ﬁka ﬁaﬁﬁﬁﬁﬁ: When wag the fire at the ranch,

| S

Ca
L R R

Mrs. Quanh? e e o :

A septem,hamsﬁgava,, EEITERE TR

Q Well, my client wag. thoxe at that time, wasn't he? |

2 I kneyw Gypsy was thﬁre.&nd Janss, and I am sure
he wag there. I asked.;a:_?he key =13

Q You are aurﬁr#y cliénﬁféas thexe?

S T am pretty sure. X can't say positive. I was
worried about the fire and the horses, and my daughter, and
T tried to save as many horses as we could there.

Q As a matter of fact, Mr. Spahn's life was éndan~
gerad during that fire particularxly, wasn't it, Mrs. Quant?

A Hell -- _

g Well, let me withdraw the qiuegtion, Mrs. Quant.

Were you there when the fire actually started at

" the ranch?

A No. We went down first, Pearl -- Ruby Pearl's
ﬁlnca hurned first.
We went down to save all the animals she had and
took thém to my place. We run on up to the ranch --
THE COURT: You are telling us a lot of things that the

guestion -~
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" cloge —-

.The answer is "Yes, I was there,” or "No, I wasn't there.™

listen to the guestion.

v | yow arrived at: Spahn Ram:h after, perhaps; some of the bulldings

A : ‘ YQSQs" ‘;""f -“. ":_:,“‘." -'" ! )
Q Okay. and, did ymz see othar persons at the ranch
| 4r ‘1 ¢ 0,
- when you arrived? oo EERE

THE WITNESS: Well, I had been theve befora the fire got

THE COURT: Well, weit a minute., Let me get a mouthful.
THE WITHEESS: All right.
THE COURT: The questiod says, were you there or not?

Bow, I don't know what your answer is. Now, you

Read the guestion to the witness.
{The guestion was read éo the witness
" by the reporter as follows: '

*(3 - Were you there when the fire actually
started at the ranch?™)
THE WITNESS: No.
THE COURT: *}fhat-‘a- dt.
Q BY MR. WEEM!AR. ®ould it he fair to sgay, then, thal

9

wemonfim? L. -, 12y
PR '?:. ‘1 ;' !-‘.:A AR ::‘ "‘»

A Hobady m-.s i:hem, qu;: Pem:L and I,

Q Where s:aa Hr. SQahn?
A They tock him to Simi.
- a Well, was Mr. Spahn already gone by the time you
gt thare? | '
& Yes.
Q How about the horses at the ranch, were any‘ horses |
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there when you arrived?. ;ﬁg:, R P
A Yes.

What about dogs?

The dogs were gone.

What about saddles ang ==

Saddles were all burned.

0P R M

Let ma finish now.
wWhat about saddles and other items of tack?
A They w.ére burned.
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0 Are you aware.that some &f the items, that is the

- maddles 'parttmxlarly, at Spahn Ranch ware saved by my alient?

I Yex, some were —-- thab were in the house. They

| pulled them gui’:.

Mr. Spahn's best saddles, but the ones in the

' kack room that were used for the business all buxned.

0 I see, S0 you were awave, then, that my client

| saved some of Mr, Spahn‘s better saddles?

A There were six, I bellieve,

9 Six saddles?

. oy -

A‘ } . ax“:‘. ' s '.u

ﬂ' ‘. ﬁ‘:":é "you algo aware of the fact that my client

assi.atad in carrying m:, Spqhn eut oﬂ tim burning building?
A It wnsn't huxning at t:he %im; thay told me.
Wz, Spahn’ said iﬁ waan't burning when they took

-----

~ him out, Thay tt;ok him out just h&fora it got close.

Q We'm’ybu ,,uwa:e‘ that M. Spahxa didn't want to lea'ml?"

) He didn't want to leave, yes.

Q pat that he was forcibly removed by ny clicnt: w:!.th
the help of othaxs at the logation?

A Yas.

MR, KAPZ: I am going to move to strike this. It calls
for total hearsay, the most h!a{l:ant kind of hearsay.

She has no perscnal knowladge.

THE COURT: Let me have the guestion,

MR, V' EATZ: I move to . strike whatevar partial answer is
in. | |
’ MR. WEEDMAN: Well, your Honoxry it hag yelevancy,
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1| MR, m'rzz It is offered for the truth,
2 MR, HEEDMAN: !Iﬁ 18 as to this sf.ttness‘ state of mind.
3 | . ’!'HE conm Just one minube.
4 1 ;o !The record was raad by the xaporter
5 f o as’ fol‘lm: : ;‘-;,‘ '-, ;3. ‘ ,
6. "'Q' But the;h he was forcihly removed
7| . by my client with thé help of thers st the
B location? h‘ L.
s | mo yes,my LT
10 “i‘HE COURE: It hay utand§ _
no} ) BY MR. mgizb!-im t Are you also aware that my client

2 | sapticularly was instrumental in saving many of tha dogs at
¥ | theé ranch?

Wl 2 I don't know any -~
] MR, KAPZ: Well, wait a minute, your Honor,
o THE COURT: I& thaye an objection?

1 MR, XATZ: Thers is an cbjection on the grounds that it

18| would call for personal knowledge.

W MR, WEEDMAN: It 18 not being offered for that, your

2 1 Honor.

4 MR, BATZ: Stata of mind is no relevancy.

2 MR, WEEDMAN: It certainly does.
The witness said she was afraid of my client at
i one time, and I would like to go into that at this point,
THE WITNES.SQ Wall, now -

% | THE COURT: Well, wait a minute‘, lady,

2'7- Evaery once in a while I hava to enter into this.

% 1 Give me the question again, will you, Mx. Reporter.
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- 2g follows:

(The question was read by the reportet

"0 Arae you alsc aware that my client
particularly was instrumental in saving many

of the dogs at the ranch?”)

THE COURT: I will sustain the chjection. The objection
is sustained,

Q@  BY MR. WEEDMANs Were you aware that my client was |
Instrumental in saving the.ﬁoraea, of course with help from
atharég-at,tha Spahn Rnnch?

MR; XATZ: I will object for the same Yeason., It calls
for conclusion and speculation,

THE WITNESS: Well, can I =

THE COURY: Wait a minute, lady.

MR, RATZ: And it assumes facts hot in evidence,

THE COURY: I don't think it is actually a matter of
propsr cross-examination,

I don't think it has to do with the matter directed
on direct examination.

I would be inclined =~ Lif the objection is made, I
would sustain the ohjectioﬁ.

MR, KATZ: There 1a an objaction, your Honor, on the
grounds that: 1t 13 immaterial. It calls for a conclusion,
and it 15 speculation and e3sunes facts not 1n.¢videnct.

‘ THE COURT: *wiil q@arrula it bn thosd grounda.
Eithar ghe knows or she duasn't knaw*
fTha dbjacﬁioq,wauig go tq propar cross, On that

grouad I would ““’“‘19;§R3,°h3’????93§ s
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‘804 i | Q BY MR, WEEDMAN: Mrs. Quant, what kind of pexson

. . | was my client at the ranch, Stave ovaxr hc:a?

MR, KARZ: I will object to that unleas ve know what
4 | tlma period counsel is talking aliout. |

. Tt is ambiguous as to time period.

6 ' mnm: I don't have to pinpoint a time,

MR, KATZ: Wall, your Honor, then it 4s apbiguous or

8 | nonmlcvanh, then.

o |  +THE COURD: Reframe {t.
10| . You wan get into the same point .tﬁ you reframe it.
n | o BY MR, WEEDMAN: What did Stave do around the

12 ranch during the time, obviously, that you were there, Mrs,

B | uant?
u A  pafors the Manson family came or after the Manson
. 15 | family came?
| Q Bafore what?
17 A Before the Manson family came or after the ‘Manson

8 fanily came?

LA 9 Before the Manson family came.
2§ A fla seemed a nice kid. He helped work. He cleaned
2] the corrals and fed horsas. |
2z 0 After the Maason family azrived, did some change
23‘ -j. ‘come over Clenm?
# A Yas,
® 0 What was that?
%} A A change of -~ he was in their power or their

) 2T thoughts, P ) _

. = | " He za,t;.l,l;did his chores, in a way.
" ;§ -f_.;-'* -
s » b ; -

A 4"";: - o
QleIoDrlveoomm0H|VEs
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Q Pardon me?
. 3‘ He did hi‘i‘f-cﬁcml in the same way, but he had a

‘tendamy to ba px:og;umm by them.

S R

lw- M D T -, : qo

Yos, i X AP Py
0 I just want to clear up one thing,

'Did my cfiiﬁti'ﬂ; ’ﬁoﬁkﬁd ‘and he];pi.nq out at the

“xanch change any uztm; Charles ,ums:;n, arriwa, or did he

continue as you have ,i.ndicnt;ud to do his c:hores?
A He Qid his chores.
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Q Would you tell us, just so we will underxstand, but |

| would you tell us what these chores consisted of, Mrs. Quant?

A Shovaling manure, feeding horses, watering them,

1 s‘addli‘ng' up, taking the horses to water and taking the saddles |
| off standing then.

More horse manure. I guess that is about it.

Q Would it be fair to say that he worked pretty haxd,
or that he was a little én the lazy side, or what, for a young |
man? ? S

A fﬂe!’.;té:, he wag not the greatest of ambition, but he

- 414 his work, T TR B

Q Was he paid anything for this, to your knowledge?

A That I don't kiow, bacauge I wisp't on the business |
| and of it. e

-~

o o you .?:aégll thaai;. inyxicli'é;lt worked there at the

| ranch for about a yeay before Mr, Nanson arrived?
7 1

A I don't know how long, but I know it was before.
0 po you have any pérsonal knowledge of my client's
family, his background?
A Yas, I think he told me he had a brothern.
MR, KATZ: 1I'm going to object to what he told hex. It
calls for blatant hearsay.
THE COURT: Read :i:ha guestion.
(The gquestion was read back by the
reporter as follows:
s Po you have any personal knowledge
of my client's fanily, hig background?™)
THE COURT: Well, I will sustaln the objection, Sustained
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| [0} BY MR. WEEDMAN: Did anyone ever come tO see my

client there at the xranch who identified therseives as my
client's hrother?

A Well -~

MR. KaT%: I will object to that as immaterial.

PHE COURT: Bustained.

Q BY MR. WEEDMAN: Well, you have indicated,
Mrs. Quant, that Steve continued £o do his choras at the ranch
after Charles Mangon arrived.

What did change sbout my client that you fesl you

know? |

A well, he seemed to do Just vhatever they wanted -~
the Manson family wanted hin to do. |

4 Iike what?

A . Well, go with them or do thls or that ox give him
the orders and he would do what they said, ‘

0n Well, like what?

A Well, I don't rememxber inclidents, I am sorry.

Q Just tell me one,

A One time a man came¢ up to the ranch, and they told

" him ~~ I forget which one of the Manson girls told him -~

Q Well, now, Mrs., Cuant, are you going to tell us
something that Clem 4did now, ultigmtely?
A Yas.
o 211 right, gq ahud.
A ‘Whem wm I? ‘
Qh, one o:E tht Manson family girls tqld him that
man shouldni’t he tharm ; Eu wn going to ﬁx Pur].’s car.

CieloDrive.comARCHIVES



19

1

12

13
14

15

16

7

18
v |

20:

21

23 -

24

25

26

21

yvse

get out, and he diad. U

. That iz what it was. o

e was a meéhmic, 5o he capme up to fix the car,
and they"én:}& that they wanted him out of therve, the Manson

' girls, ao i;t:;iéy came in to ask George Af they could run him off,

Well, tlmy Adante Qi@a; a"}&ﬁseﬂ‘.w Geoxge,
Well, George said, "Yes,” BSo Steve told him to

1

P - |

g And that is an éxdmple, Mrs. Quant, of the -~
A Wall, I don't Jmaw any n;are.-
g . Listen to me now, dear.
Is that an exanple of the influence that Charles
Manson had over my client?
P\ Well, T am just telling you vwhat happenad.
Q Mo, T want you to tell me if that is what iz an

- example as per your éarlier testimony that my client changed

after Charles Manson arrived.
A He did.
Q Mmd you say that he changed because Gharles Manson
¢eened to tell him what to do? |
A Well, this waz an incident where the Mangon famlly |

l girls were telling him to run this man off, %o the man didn't

come back to fix the car.
Q And of course Mr. Spabn said fo run him off, didn't
he? '
A T¥ell, he is blind, I don't know if he knew the
éituation or not., That ig right, he didn't know that the man
was to fix the car.

Q Do you think Clem knew what the man was there for?

CieloDrive.coOmARCHIVES
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A That I don't know.

C So what my client rezlly did, to be falr about it,
Mxs, Quant; as £ar as you know, is do what George Spahn told
him to do?

A The girls asked him -- the girls asked Mr. Spahn
Aif they could run him off, this man.

0 and George gaild, “"Yes"?

A Yes. o

Q And then Clem xan him off?

K Yes.

0 Well, Clem réally worked there at tha ranch, didn't

he? I mean he worked there in the sense that he was kind of
like a cowhand?

A Before he did;, yes.

Q ¥ell, he continued to do the same chores, didn't
he, Mrs. Quant, after Charles Manson arrived?

A Yes, but ag I sa.y - he did nore for the girls,
the Mangon qirls, than he ﬂid actually for the busimn end

‘i

of it, P L LE
" Q :l':“ séa: ‘ Do y‘ou t:hinlt ;Lt: waa unqmal -For a young

map Clem's aqe ta maybe ha dbing thing& for young girls around |
the ranch? ) o

A I dom'tknow, o0 i

Q Do you fael, iirs. g‘mm:.5 :i.n tha .1.ight: of what you
h ave told us about, that this ig an illuatration for your own
thinking now?

A Tes,

Q 0f your cobservation that Charles Manson somehow

CieloDrive.coOmARCHIVES
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dominated my client, tol;! I;im wbat to qo

A Counld you say it just one more time for me, pleu.?

Ma., WELDMAN: Let we withdraw that and try again.

Q A little while ago, Hrs. Quant, you told us that
after Charles Manson arrived, nmy client changed.

A He did, yes.

Q Tou have told us that several times now.

So I was interested in that, and I asked vou, well,

 in what way did‘ he change, and you replied, "Well, he continued

to do his chores but he geemed to be dominated.”
He geemed to be susceptible to being ordered arcund
by Charles Manson, and I said, "All right, give us an example

-of that kind of thing."

2, Yas.

Q Then you told us that there was a time vhen the
girls went to Ceorge Spahn and said that there was & man out
there that they wanted to run off, and "can we run him off,.*

A Y. |

@ - Yhey asked for perniission to do that, did tﬁey,

- not?

Yes,

G And George Spahn said, yes, run him off.*
Am I right so far?
Yes, right.
And pretty soon my client ran the man off?
Is that right?

A Yes.

;o CieloDrive.cOmARCHIVES
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8b~1 1 g - Now, 1y qqc;tién to you is, is that running this
® 2 | man off of tr;e pmppxty, i3 that an example of the dominance
3 | that mzulén,r{m:on ha& aver my cl:[qnt? 4 o
B A They nma t:n t:n‘l;e ﬁrdbuh f:i-om “th
-5 Q I want you to . answaxf my quantion:, Mra, Quant,
6 _ Do you undur;tnnd At nowz '
7 A Yu, X ungaz;t:and ;.t, -
?_ | g | Is that an axampla of what you meant by uy:l.ng
2 | that my akient chmqesd and Charles Manson dominated him? |
oot A Yes.
| 0 You di&n’t qat this idaa from tt‘lk:l.nq to somebody
% | alse?
B4 A No, I dian't, I was there that day.
S| 0 Excusé me, Mrs, Quant, let me finish my question
@ 5 | because that isn't what I was going to ask you.

16 You didn't get this fdea about Chaxles Manson

' u dominating my <¢lient from reading the newspapers, did you?

o A I hadn't heard about newspapsxr., I didn't know
‘9 that. | | |
2y 9 Did you gat the idea that Charles Manwon dominated R
= my client frox talking about this case with other people?
z A I didn't hear much about the Case at all up there
# . when Y was at tﬁa ranch.

# 0 all right, So this business about Charles Manson

% Aominating my cliant, and ny client changing thereby after

® { Charles Manson acrived, that is your own personal observation,
= | then?
-

Is that right 3
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8h-2 1 A Tt ds, yes.
. - 2 | 0 Would ‘fd‘li ‘éiyé“\is' angther éxampln of this, please,
3 | that leads you to this?
L S Wall, whesnever ~_-.--r wall, the ﬁam instancé with the
s _¢ar, then, iythén Mr, Spahn 4id learn that it was the man who |
6 I was going to f£ix the t:a"r, than he didn't feel s8¢0 good about:
7| . | |
? | g Na, I want another example of your observations,
9 L ' I don't tare ,wh_en, it wag ox low well you remember
B L N ‘
n | A A1l right, I will give you one, & very good one,
= 9 Good. |
8 A At the time of Septembér 15th at the fire --
: ¥ { Exouse ma, Mrxs. Quant, Charles Manson was in jail
@ _ B { then.
: 16 | 1 I didn't say Charles Manson. You were talking
M 1 shout your client, weren't you? ‘
Ed ' Q ' 1 am talking about evidence that you saw of
b | €harles Manson dominating my client, Mrs. Quant.
» I heard a lot of different orders that were given
# | for him ta do, yes. | o
22;‘. ) 9 ;I’all we. Tell me about it.
B A Well -
# g You are a very important witneas in this case,
® | Mrs. Quant. : |
B | 3 é?ail. métly vhen people came up there and they
27

didn't want them around, they would just tell them to get off, |
9 - Is that it, Mys. Quant?
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A . Yes, o
MR, WEBDMAN: fThank you,; I have not_:h:lncj fugther,
THE COURT: Is that all? '
MR, K&'ﬁé: Yas, that is all,
1 have no farther guesations, |
THE COURT: That is all,
Watch your step.: That I‘s. a vary bad step there,
MR, WEEDHAN:
Mys qv‘QuAht remain on call?

Thank you very such,
Your Honor, rsspectfully may I ask that

MR, KATZ: . Ho problem.

THE COURT: All right.

xﬁ. WEEDMAN: . Would your Honor kindly instruct Mzs,
Quant to remain on call?

THE COURT: She may be on call for th& dafendnat,

¥R, WEEDMAN: Yes, your Honox,

THE ‘»COUR&‘*: It is just posaible; lady, that it could be
that the defendant may want to call you back fgr' quastions
during the balance of the trial. I don't knows

'I‘H.E WITNESS: ¥ot right now, tholgh?

THE cosa‘r* Well, you will bhe available.

;THE WITNESS: Oh, yes, ' .

THE COURYT: Let me say samathiné, unius- you want to
vead my mind,

THE ﬂi@ﬁﬁ&t Yes.,

!\
¢ { Vi
L]
+* . -
;o
- A e
. - 7w 1
F Iy -
i L |
% gy
E’
4 N \
. _— . , e . —-- . .
ey Wt R | i PRI BV N
= - = = e — rerer = =
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THE COURT: ALl wight,
" pPafendantfs lawyer may want to oall you back.
THE WITNESS: All right, Yes.
THR C:OUR'I_'-;: You nndtrsi';and?
TR MITNESS: Yes. That i{s all right,
THE COURT: .‘ S0 you may expeact & call ox not, depending

| ©on whether he may want to call you bick.

So I am just advia:lnq you that you may hava to

) ﬁﬂﬁﬁ- that call, or you may not. But to be ready for Lt in
<10, |

the event that he should call you back,
| Thank you. | |
THE WITNRSS: Yes, sir.
THE COURT: 'rhank you very much,
MR, WEEDMAN: Mrs, Quant, you understand you can home.

You don't have to wait.

THE WITNESS: Oh, I thought it would be back here today. |

MR. WEEDMAN: Oh, no.
THE COURT: Thank you.

~ Anything else at this time?
MR, RATZ: .Ybﬁ .fﬁ-;?éputg Wachamuath ¢

> A’;
1 e
N2 SOV
- K *’ 1 i

i ROBERT WACHSMUTH,

N
_f‘“\‘_,
.*f*t,

'- ca;l.lud_ as 1y wi.f.noum by ;he .?eoph, tntifhd as foilowsz

m cmm;, ,m rigm:. W RadFeyour 2ight hand to m
BWOXnN. o L ‘} oS
"q;:.'a_:ls ‘5 '=;41£,5A )
THE CLERK: You.do aﬂit{&w #wear the testimcny you may

give in the cause.now {gsomjllng bnfom tgmu court shall be the

' truth, the whole truth and not.hing but the truth, =0 help you
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THE uzmés: X do,
THE CLERK: Thank you, six. “
Will you take the stand and be seated, please,
TH® COURT: You state your -naﬁ,phuh-
THE WITNESSt My name is Robert Wachsmuth.
THE CLERK: Will you spell your last name?
THE WITNESS: W~a=c<heg-m~ust-h,
THE CLERK: Thamk you.
THE COURT: Thank you.

DIE’RRGT‘ BXAMINATION
BY MR, KATZ: '
_ What is your occupation and assignment, Deputy?
Deputy Sheriff, Kilibn Station.

How long have you baen s0 assigned?

1

A

2

A _ Three years. _

0 How long hh:;a"' &rou‘ besen a deputy sheriff?

A !‘:Lve anguy bazf YOArs, a.tx*.

0 5'1, ﬁgan’b %o direct your attention to August 24th of . |
1969, qu;nl, wam yon asmignad at that ti.np?

3 To e MalLb subatatidi, 1Y

2 and you ware vorking in what capacity, Officer?

A Patrol deputy, A

Q | And in &ohndction with youriassignment in the
period of h}agi:st i!‘i;l;., 1?69-’;3:; ;ot; tz;mversant with Spahn
Ranch and the surrounding area?

)1 Yea, X was, sir.

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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| Q Had ybn wet Charles Manson prior to Awgust 24th,
| 19697 | |
A Yes, T had.
0 and did you know a gentleman by the name of Frank
| Ret=z?
' A T met him en that date, sir,
0 | On the date af"&ugust 24th, 19697
A Yes, sir,
Q¢  Now, did you go to the !‘ranic Retyz property on
August. 24th; 1969 at the xeguest of Mr. Retz, sometime during
that day? |
| A ?Q#; sir.: .
0 And qppfoxi:ﬁately when was it on the Jdate of

) I
Augult 24?;11, ,1959 Ehat you were at the Retz property?

-.zfr"

A, At L p.m, in tshz nfternoon.

- £,
N LT i

0 ;\m; d:I. you c;oma ;ngon Hrg Ma{nuon‘t

A Yas, T am. o,

0 Waz he wiﬂi Bmﬁngdy‘?

A xen, ha wu,_‘,. s )

0 Who was he with? o

A Stephanie Schram.

¢ Was Mr. Retx with you at that time?
A Yes, he was, |

0 ﬁnd‘d:!.d you eventually arrest Stephanie Schram

"and Charles Manson on Augqust 24th, 1969 at approximately

J; p'tmm?
A I did.
9 And was that dona in the prasence of Mr, Frank
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- Hetx?

A ‘ !’eb, it was, .

0 “Without telling m vhat words, if any, were said,
ms there a heatad eichange hetween Manaon and Frank natz?

A Thare was.

g Showing you Pacple's 5 for identification, do
yaﬁ recognize that gentleman?

A Yas, I do, |

0 Who'is thate

A Gharlaa qun. .

2 That is the Jnib you am:a:ted on August 24th, 1969
on. the. Rats propgrkyz -

A :Et 1:.

Y - B IR
Q © tshw&ng yuu,wiobla‘d -',3;-3-3:. fén. ;mm&iﬁcation, do
you recognize hhat girl? . ‘
A Yes, I do., . ' {:"J;? ’»’ L
2 Who is that girl,? y ey
A Stophuus.u Schram, ‘

@ . ZIs -that the girl you arrested on August 24th,

P

1969 at 1 p.m.?

A It is,

4  Were both of them taken to jail and booked?

! Yex, they were. |

0 . Incidentally, in the paxiod of August 1969 haa

you been frequently patroling the Spghn Randh area?

A Yax, I was,
Q Where is the Retx property in relation to the
Spahn Ranéh?
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1 right? ST

A At one time it was ona piece of property. Aand

1 than the Raetz property was scvoreﬁ from the Spahn proparty.

And the .Rctl propexty is the northwest half,

@ - So they ?;3:;- ¥ight next to ons anothex, is that
. . ‘.5 ; 12 .
x m;' '

; } K; fm;ay Ii‘.‘l adljacent to each other,

J 9, R And thoy m_:- ;}usf,*;longsj.ﬂa;thﬁ Banta Susana Pass

Road as you qo in ‘A murly or nort:hvut:arly direction, is

| that right?
w |

“." f 5‘,,;’*5 e’
A frhat'l cofrect, v

oy

@ ©  Are thexd ssveral interior roads which connect

both pleces of praoperty?
13

¥ Yos, thers is, ‘
MR. KATZ: I have no further questions,
THE COURT: Cross,

‘ CROSS~EXAMINATION
‘| BY MR. mnm=:
) mn did you arrast my client., Dcputy?
, A I am 20rry, sir. I don't know who your cl.iont-. is. 1

MR, KAT3: Bxcuse me, I am going to object on the

| grounds it is out of the scope of the direct examination,

MR, WEEEW: Mot oniy out of the acope but never
happaned, , | |

THE COURT: Wait a minute now,

MR, XAT%: Excuse me., Counsel is arguing in front of the

MR, WEEDMAN: I move to strike this officer's testimony

CieloDrive.comARCH.IVES




69

9-6 vl- ;a‘n thtl groimd there is abnoiutcly no showing i:hnze is any
. 2 . -connection with the mdph of Charles Manson and Stephanie
s | with ay client. Whnt poai:l,hlc relevancy vcmld it have with
4| this case - ;and R:imk fmtz?

E PHE cﬂﬂm’-'i “Part of thn Peoplo‘s case are the questions
s | of aomgirwy; frdie, N a z '? fl i
- ."..., ~.-\ . b H L '
L MR, WEEDMAN: I ﬁu to sae how /it “shows any conup:lncy, _

N !i. -““ L]

RO . .: %

i’a! a.‘,.f.‘,“
Lo

LI IV

o MR. 'mrz:' Excusa ‘mc, your Bonor. Bu'x‘bnu Hoyt yestarday
9, | testified that follwing’ tho, aArvent on huguat 24th, 1969
W | which is the arrest right here, which is documented right

2 1 here, and after Charles Manson returnsd from jail to Spahn
i3

8 | youx Honor,

( Ranch she thgn haard the screans of Shoxty Shea,
, b MR« WEEDMAN: How is that ~--
. B MR, XATSy That is velevant for purpoul of the time
6 | cariod, and that is the proper purpose for which it im
| offered, |
THE COURT: ALY x!.qht.
!on :m!le youx statement so that the jury ~-~ the

s )
o
S msm’,mny i miagatad to that specific purpose for which the

|
. ® | witness hes been put on by the People.

2 the testimony is directed to that point.
» MR, WEEDMAN: What point, may I inquire, your Homor?
i THE COURT: Woll, all right. Restate your position
% ':, " there. -

| 2" MR. Km.z.,j Yes, your Honor, It is offered only as

- ® : 2"' | evidence of the time pericd in which Cherles Hanson was
28

- arrasted, to wit, Auguat 24th, 1369 and bears raelationship to
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pio o T L s 13 ‘i':
| the testimony of ‘Bakbara Hoyt as ti:- touchisténa by which to
| determine the date of:the. ac;ggm ;that she haard with Yrespect
1 to Sherty savaral dayn &oilqwd.ng. . '

 the jury should not surmise or speculate as to the basis for
ik, |

it does is muddy up the waters, and it is really to my
| this?

' counsel has made a statement as t¢ the purpose of the testimony

. PR

SR $768
P

- L B, N = T .

Py e L. o Vit b R

- . - oo >
f . “ )
T w"*'—{'é'"' - ’:"45 H

] -, = . = .

4-.;5-

Tt is idot Offbred ; to, show Ehaxlia Nanson is a bad
‘gﬁy. i aid not pit in the purpose of the arrest, or vhy
Charles Manscn was arvested or anything in that regard., And

‘MR. WEEDMAN: But counsel is suggesting that they do
that. of course; by his gratuitous comment. '
Your Hohor, there is nothinq in t;hia officexr's
testimony that .’i_.upl,icatut my client, involves my client. All

client's prejudice, your Honoxr. How can we dafend against
THE COURT: I will give you a ruling. The People's

It zniy be considered by the jury for that limited purpose only |
and for no other, ‘ '
Therefore, motion denied with that statemsnt by

the court. ' ‘ |

ﬁk, KATZ: '!'han#' you, your ano;:..

. THE COURT: Very weil. .

o DY MR. WEEDMAN: Where was my client when you
arrested Charles Mansan and Stephanie Schram?

MR, TATZ: Objection, Well -~ there is still an
vhjection on the grounds it is irrelevant and immaterial,

IHE COURT: CGverruled, You can answer the question,

CieloDrive.comARCHIVES
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THE WITNESS: I don't knm, air.
? BY MR. %Eﬁmm Where wu my cliant when you

| wpoke with Mr, Retz?

. A I do not know, sir,
Q Where was my clisnt when Charles Mansoh was uqﬁing

} or having words with Mr. Retz?

A I do not know,
K] ¥here was my client when you arrested --
. THE COURT: -May I stop jvau,' The Way the guestion is

: framed, the objection dould ba well taken,

Iz the question iz askoed “Was my aliqnt. thera?
,D:I.d you sea ny client there at the time you saw Manson? Was

. he there? Uid you ses him at the time of the arrest?®

MR, WERDMAN: Vexy well, your Honor,
THE COURY: “Was he arrested?” I think it is a proper

| question,

MR, WEEDMAN: T will phrase it in that way. Thank you,
your Hemox.

THE COURP: ALY xight, .

0 BY MR, WEEDW':. . Was my client presesnt during the
arrest of Charles :mnson‘} |

S | No, sir, ‘

0 ¥Was ny client present duh:ing the arrest of

gtephanie Schram?

A Yo,
) Was wmy cliant present during the words that you

s S,y

A Ho, hir. K i

1,

+
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22 | BY MR, EATS: AR o

Hvem
0 " Did you see my client at al) on this occasion
anywhere?
A Ra, lirni

MR, WEEDMAN: Thank you, Deputy.
| That is all X have.
MR. "m?z:‘ No fuxther gquestions,
PHE COURT: 'rh'ut_: is all. ‘Thank gén vory much.
MR, RATZ: Sgt. Gleason, |

| WILLIAM C, GLEASON,
callad as a witness by the Peopls, testified as follows:
THE CODRT: Ralse your right hand, please.

THE CLERX: You do solemnly swear t}m testimony you may

glve in the anuso now ‘pnnding bafore this court shall he tho
15

tmkh, the ahale truth and nothing but the truth, =0 help you
God?

THE WITNESS: 1 do.

THE CLERR: Thank you, sir, Wi{ll vou take the stand

.and bé seatad, please.

¥ill you be kind enough to state your name for the |
1. racord. . - i . /

v - *

-
.

THE 1"11‘5135;5: wij}ii‘m C. Qlﬁﬂscn»’ G"l“"“&"‘"ﬂ“no ,
mz: GI:ERK: mhm’k you,
’S.'HE (!O'EIR:‘.‘: . Thank YQ'ﬂih'

-

e
. . - - K T -y prt '& R
¢ = : ‘i'n. tao w, ¢ SOk

13 prr e, T > ,.w; -
-t - * - tu B

P

T,

=
"

DIB.ECE BXAMINATION

e x
PRI .ib i ""'

] ¥

R 3111, X think z my hava elavated you to sergeant.

1‘,_- L Y ,.-*‘
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1 You are still a deputy?

A .Dapiity sherifé,

.
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Q Are yon assigned to what aivizion.in tha Sheriff's
Department?
.Y Eomicide bureau, Patective Division,
g All right. |
And in connection with your varied assignments at
the homicide bureau, did you eventually become assigned to the
case involving the alleged death of Shoxrty Shea?
A Yes, sir.
0 ALY right.
And in cﬁnnoction with your investigation aid vyou
meet one Bill Vance in Inyé COunty?
A s, :did%+» :

Q ﬂhcnﬁwai 1t that you, mat.Bill Vancn in Inyo County?
"- 3 % f y

A Octeber 1&-.» 1959_ S S .-1

Q And whers did gou maat him?

A At the Inyo ﬂounty Shenifﬂ‘a ﬁapartmant htaﬂquartﬁr
in Independence, Calitornia. . e ‘

AT B
(»] Showing you-32-E for identification. do you recog-

{ nite this gentlewan as having seen him bafore?

A Yes.

Mmd vho is that?

Bill Vance.

Who took the photograph?

I 444,

ind with what Kind of camera?
A Polaroid.

T A < T-  = A

It is not very good, I-'might add.
All yight,

CieloDrive.cOmMARCHIVES,
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1 B How, in conmection with the ‘investigaﬁion éld you
. ‘ , | ®ecure certified driver's license of one Bill Vance?

3 | A Yes, I ald.

4 " Your Honor, I have three cartified co‘piis of

5 driver's license. All with a picture of an individual,
¢ | And I would ask that they be respectfully marked People's 57,
7 t People's 58, and People's 539,

P.57,58,59, | and I have shown tham t0 counsel.
Id e | THR COURT: Thay may ba s0 marked for identification.
0 ‘ MR. Km'z:' Thank vou.
n HE COUPT: You maid vou had Shweﬁ* tham O counsel?”
2 | MR, XKATZ: Yes, I had showed them to Mr. Weedman at the

13 | recess.,

u | MR, WEEDMAN: Yes, I have seen them, Thank you, youx
. 15 _' Honor, .

16| MR, KATZ{ Thank you.

17 0 thowing you Peoplets 57 for identification, thers

18 5; is a picture of an individual and the name on the driver's

19 license ls Joseph William V,;mue-, or William Joseph Vance, and
» | the address is Spahn Movie and TV Ranch, Chatwworth, Californis)
21 | I show you K?:h:!.:s driver's license and ask you

2 | whether or not you ::ecagnize the individual who is depicted
2 | in that driver 8 1i.c:ahse.

2 A t’ Yes, 1’0,

5 | o iwho s thatz: - oot

2 - A B;lllem. C

7 Q That is thmgqm-:lemgn that's in the photograph
". . B | which I have pmvi.ounly ihnﬁﬁ ;;:{z, is that correct?

. ]
[ P - P
ok

w_.".' B o
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14

15 |
6

17

18

i9

20
2r

22 |

23

24

%5

26

27

870

A Yes.

Q Just g0 the record is clear, that is the photo-
graph you took which is d&nominated 32-x, ig that right?

A Yes.. **

& Li?e to shaw you now 58 for identification, which

-----

is a certiﬁiea copy of a~dr£v&r*n 1icense'with,a plcture of

®

an indivigual anﬂ wiﬁh the name William Rex Cola, tpahn's.
Movie Ranch, Chatsworth, Caiifoxniq.*‘bc you recognixe the
individual depicted in that ghatoqraph?

i’ 4
A ’A«‘ tﬁ e

A Yer, 1 do.

Q Who is that?

A Bill Vance.

Q That’s the same one that's in 32-E?
K Yex, smir.

Q ALl right.

And going to 5% for identificstion, another

driver's license with a picture of a male individual with the

name Dwayne Drnest Schwarm and with the address, 6306 Tampa

© Avenue, Reseda, Callfornia.

~ and I ask you vhether or not yvou recognize that
individual in this photograph az havingseen him before.
-3 Yes, I have.

0 Who is thate?
A Bill Vance.
G The gentlerman you saw on Octobexr 14, 1969, in Ianyo |

County, is that correct?
A Yes.
Q And the description of this individual in each of

CieloDrive.coOmARCHIVES.




10

11

13

I
15|
16 -

17 .

18

1 |

20 -

21

2 |

23
24
2%
26

27

i |

thege driver's licenses iz the same: male; brown hair: blue
eyésr 6 feet 2 in helght; welght 175 pounds, is that correct?

A Yes, That description is correct.

Q And those were driver's licenses Exhibits 57, 58
and 59, are certified documsnts which you received from the
Departmant of Motor Vehicles here in Califoinia?

A Yes.

0 Yiow, Deputy Gleason, at che time vere you assigned

" to the Escord Bureau of the Sheriff's OLfice?

Y Yesn,

V] 2nd in that connection did you have access to
the Los Angeles County Sherifi's Department booking and
propexrty records?

A Yes, I did.

0 Mnd were you ragquired in the course of your duties |
to interpolate the i.izfox;matian that was contained in those

S
documents? '

oA . P d0 L % S
p - itYesa T L U T
’ ] , B ' H .

o And x;er:‘t ’yéu trained:i.n ;:hau*: rééard to interpret
f;he information? . ;e { "“:*
' 2 Yes, I was'.:' C

s Was it ‘part of gadu'r‘ rasban%.%iuty to transmit
the information contained in the booking and property records
to other divisions of the Sheriff's Departwent?

¥ Yeg,

4 and alao to other law enforcemant agencies?

A Yes.

q At my request did you secure a certified copy of

CieloDrive.cOmARCHIVES
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10

12
13

¥
15 -

16

17

18

19

20

21

22
2
24

25

26

127

28 -

[

e

Peag WL T L S

{
v
H i

AR i
tha arrest of Charles Iv.mrm&:,:;.n;.,'1:30t on idgust 16, 1969, and
Bugust 24, 196972

P
' i

®
;s’i-; ; T

A Yes,
(Shoxrt pause.)
MR. KATZ: Your Honor, I have a sheaf of documents which :'
is entitled "County of Los ingeles, Sherlff's Department,

Cextification of Records®™ pertaining to one Charles Mllles

' Manson. And I ask that they be marked Pecple's next in order,

veople's 60 for identification,

THE COURT: May be #o marked for identification.

¥R, KATZ: 7T have shown them to counssl.

THE COURT: All right.

MR, KATZ: All right,

Q Now, Deputy Gleason, when 2 person is arrested in
the ordinary course of police business, is it neceéssary to
£fill out a booking caxd of szome kind, or decument?

A Yes. . |

R md certain 1nf¢mtio§ regarding the physical
description of the individual and the date and the time of
booking must in all instances be stamped on that form, is
that correck?

A p -0

Q How, does the 'shari'ff alpo kesp in the ordinary
course of business a form or a stamp which indicates the date
an individual or suspect who 1s arrested, is released?

A Yes,

Q ALl right.

Now, would you please look at these four records,

» 4

. PR .. CieloDriye.comARCHIVES
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10 fls

10
C11
12 |
13
¥ |

5

16.

17

18

19

20

21

23

24

- 25 |

26

a7

28

a4

" and I want to first direct your attention to a document in

the frout which indicates that Charles Hanson was arrested on
3”24"69 at 1545 Petile
T will backtrack: Uoes that indlcate the arrest

or the date and time ©of booking?

-~ A That is the date and tiwe of arrest,
?
Y !
r"“:i;. ;
< P PR
P, ‘ "
. . P
2 B
{ .
**’,.’ » } o >
ke . . ;; '-,!-
i - 3 . N sy q'"-.—‘ NE ,
A o l;iii i ] { -
$ .‘;.‘1 ;:"l h;“\
O LA s e 3
' 1] ._"' “m
N TR I "
[ rfi:! g "{:‘i’ :
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:“ *

v ' é , !A'U

$10 1 | 95" -‘ j ﬂvém $hough it says “date and time booked*? |
2 | A I'm=sox;g,,, that is ‘the ﬁgte and time that he was
3 ; booked at the ltatién. fefel b Ty
41 ALl might. ?‘;1“.‘; : 3 :‘_'“ |
B T . 86 that 16 ‘o s-uasg at 1:45 p.m., Charkes Manson
N g'wnﬂ booked, 13 that right? ' f-i;ii?
7 | A Yes,
8; Q Does it mdiéa{:e on the document who the arrewting
° | officer is? | | |
0 A Wachsmuth, No. 639.
. Q That is the gentleman who previously testified?
A I that correct?
? -" ¥:\ Yes, |
‘ * @  Xow, on thig form ¢or oh a succesding form is there .
,15 a stamp which indicates when Mr, Iﬁ#ns’on was x:'claa_aed in, éom,cc-
lf | tioh with the 2ugust 24, 1963, arrest?
i A . Yes, there is.
m_. Q@  Whare does that appear?
P . _. What is the title of the dogubent that you are
2 xaferring to at this time?
“ a This is a Xerox sopy of the ~— what is called a
= ‘,record jacket #hat papers are filed in at the County Jail
| nooking oftice, R |
* -On. £hat t&rm it listi thie nama of the parson

arrested, tim charge, and- the date and time hookad,
206 .

/ This ﬁ.x‘zf.amtion is raceived f:om the station that
2 |

sends In the ’hook.ing Klip,
CQ .m,:. right, So onge again on the form it appears

‘CieloDrive.comARCHIVES
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un |

B3

14

i5

16

o
18 {
19

.
|
2 |
23

2

26

27

28

7S

8-24~69, 1:45 p.m. as reflecting the date and time Manscn
was booked in connection with the August 24th arrvest?
Iz that right?

A Yesn,

Q How, also on this form is there some staxp which
indicates the time and the date that Charles Mangon was
released from custody in connéction with that arrest?

A Yas.

Q When was that?

A | August 26th at 1L:42 p.m., 1969,

0 So Charles Manson was relessed from custody of
the sheriffs in connsction with the 2Zugust 24th arrest on
August 26th at 11:42 p.m., in 196972

Is that correct?

A g,

Q Incidentally, I take 1t no chayges were actually
filed against Mr. Manson?

Ig that right?

A That is trua. .

Q How, in connectipn with this sheaf of documents,
ie there alao docum?nts partaining +o the August 16th arrest
of Charles Hgngpn? R, T

2 Yes, P SOREELRIS CO E

[+ Approximately what time was -he Looked in connection
with this arrest? ?f"‘n"-: ;;l"

A Rugust 16, 1969¢ at*BﬁOQ a,m.g,?

Q Onece again, is there a document which indicates

the date and time Charles Manson was released in connection

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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1 |

12

13

4 |

15

16

7

15

L

20

21

23 |

24

26

27

2% -

o _ 8

1 connection with the August 16, 1969, Spahn Ranch xrald?

1 3t is "a¥, indicating a.m., 1969,

oY p.m., that is not clear?

; to whether or not Charies Mansgon was released a.m. or P on.
| August 26, 1965. All right.

2

-:unequtvocally that My, Manson in any event was released from
:;the custody of the sherifis in connection with the August 16,
| 1869, raid on august 20, 19697

with that arrest?  * . . ' - . . i

A Yes, ) . |

Q I8 that th{_gamé‘féxﬁ‘ééiéh.you previously referred|
to in connection High_tﬁq August 24, 1969, arrest? |

A ves, T

Q That dees that indicate with refersanca to when

¥r, Manson was discharged from the custody of the sheriff in
A It indicates August 20th; at 12:23, and I believe

This print is not clear.
Q ALl xight. S0 with rempect to whethar it is a.i.

Is that correct?
A That is true. . ' mﬂp-:
@ Would you be able to piovide us with the original |~
of this document, if given somé time to do mo? |

A, Yeas, T ‘ * //

>
I

Q All right., 5o we will leave that in\abeyance; an

PV

A s .

Q But in that connection this stamp does indicate

Ig that correct?
-3 Yes,
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i1 .
iz

i3

14

15

16.

17

I8

19 | will always be a sergsant. fn'my BHook.. it

20

a
22
93

24

25

26

# | he was arrested four days later, approximately, and that no

Nyrga

Q I take it no chaxges were filed against Mr. Manson
at timg time?
¥s that correct?
A That is coxrxect.

i’.! The previous witness, Dawn Quant, had menticned

| Randy was dead.

pid you know Randy Btazrx?
Yes.

Iz Randy Starr dead?
Yes.,

From natural causes?

S
Yes. '; !

oo o> o ¥

. i .
MR. FATZ: Nothing Further.
PHE COURT:, Croma?

« N
.J T o F * 2

]
D " 3 1 " ‘i)y ;f
¢1

. ;.':-, R Q‘_" MR
L CROSS EXAMINNTION -

- . ¥ -«
:

- BYHR‘ ‘mﬂnﬁhﬂi .,~‘;"‘,l o fc‘

., vty ) 1.4
0 I always thought you were a sergeant. Well, you
o
vell, now, with vespect to the August l6th arrest,
Mr, Gleason, do your records indicate what he was arrested

. for?
A Yeg.
Q What was that?
A 47.3 P.C.y grand theft auto anhd 438 P,C., burglary.
Q I take it that yvour rocords yo on to reflect that

.. charges were filed against him?
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WS |

| __fox us, perhaps you could come back next time the court is in

"~ with that ilnformation?

A Yes.
Q Now, your records go on to indicate that he was
arrested four days after he was released the first tiwe.
What was he arrested for then? -
A 11530 R&S, possession of marijuana.
Q And he was held for approximately two days on that
charge, was he not? '

Y Yag.

Q& Mmd he was releazed, was he not, ni‘i;hout chayges
boing filed?

A Yess

Q Ware any charges filed, to your krowledge, in

connaction with any altercation that Hr. Manson had with
Mr. Retx?
& ot to my knowledge.
MR. KATZ: Counsel, L will stipulate that there were none
143 BY MR, WEEDMAN: Mr. Cleascn, can you determine |

session at your convenience, counsel's convenience, and
determine for us whether the release time of Mr. Manson on
August 20th was at 12:23 a,m., ox 12:23 p.m,?

A Yen.

Q Would you do that for us, and ¢ome back to court

A Yas,
. P
MR. WEEDMAN: Thank ¥ou, sire.--

N T
- That is all I have.
:’ ¢ [ B
MR, KafZ: No redirect,. your Honmor. .
S R R

7 P ' “d

1 "
oA :

- r—r = T T e :
PP . - ..
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i)

At thix tim,  your Honor, we gesm to have xun

" out of witnesses. It haing ‘a gquarter of 12:00 on Priday,

| may we approach ihe heixch?

i
THE C6UR'1§:= well. if you are cut of witnesses, I guess

o o
L3 : i

we will have to gn; ovgr; then., Clo
R caw s

You will be ::eady and prepared !r‘onda.y morning
with the balance of your 'witﬁésuhgi; ey

MR, RATE: 'Iaa; yqur Ha.nor.
THE COURTY Ladiea and gantlemen v ’fox' the reason stated

- we will go over until Monday worning at 9:30.

pPlease do not discuss this case at all ox come to
any opinion or ¢onclusion until it is finally placed in your
hands.

We will be in recess until Monday mworning at

| 9:30. Thank you.

(At 11:45 a.h., an adjournment was had until
Monday, August 9, 1271, at 9:30 a.m.)

—d

o e

CieloDrive.com R C Fipves=






